
 
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
              KÖZGYŰLÉSE          

 
VI- 43.089-2/2010. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2010. szeptember 9-én, 
9.00 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Káli Sándor, Balogh Zoltán, Bartha György, Bazin Géza, Cseh 
László, Csordás Mihály, Doszpoly Orsolya, Fábián István, Fedor Vilmos, Fodor 
Zoltán, Garamvölgyi Attila, Dr. Hardonyi András, Hegedüs Andrea, Hircsu Ákos, 
Horváth Ottóné, Juga György, Kocsis Levente, Kobold Tamás, Kovács 
Józsefné, Dr. Kovács László, Lenártek András, Dr. Mokrai Mihály, Molnár Péter, 
Nyírő Pál, Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Riba Istvánné, Dr. Simon Gábor, 
Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, Szűcs Erika, 
Szűcs Tamás, T. Asztalos Ildikó, Tavaszi Zsolt, Dr. Tompa Sándor, Dr. Varga 
László, Dr. Varga Zoltán, Zámbó Tiborné. 
  
Az ülésről távol maradt: Dr. Bistei Attila DR. Univ., Csutorás Géza Levente, 
Dr. Hártó György, Illyés Miklós, Sebestyén László, Dr. Zsiga Marcell Lóránt. 
 
Meghívottak: Molnár Zoltán MIK Zrt. vezérigazgató, Dr. Halmai Gyula Miskolc 
Holding Zrt. Igazgatója, Börzsei Tibor MVK Zrt. Igazgatója, Korózs András 
MIHŐ Kft. Igazgatója, Duzsik Gábor MIVIZ Kft. Igazgatója, Fridély László 
Miskolci Turisztikai Kft., Osváth Zoltán Városgazda Nonprofit Kft. ügyv.igazgató, 
Karosi Imre MIKOM Nonprofit Kft., Stefán Csaba Régió Park Kft. igazgatója, 
Varga Zoltán AVE Miskolc Környezetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Kft. 
Igazgatója. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésén megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 45 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 26 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
 
Tájékoztatja a testületet, hogy Kobold Tamás képviselő 2010. július 1. napjával  
lemondott mandátumáról. A Független Miskolciak Egyesülete-Orvos Társaság a 
megüresedő mandátum betöltésére Hircsu Ákos Miskolc, Bocskai út 20. sz. 
alatti lakost jelölte. Felkéri a Helyi Választási Bizottság elnökét, Dr Görömey 
István urat, ismertesse a Bizottság döntését. 
 
Dr.Görömbey István HVB elnöke: A HVB nevében tájékoztatja a Közgyűlést 
arról, hogy a 2006-os önkormányzati választásokon Kobold Tamás két civil 
szervezet, a Függetlenek Miskolci Egyesülete és a Miskolci Orvos Társaság 
listáján elsőként került a Közgyűlésbe. 2010. július 1. napjával írásban 
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lemondott a mandátumáról. A törvény szerint a mandátumot visszavonni nem 
lehet és az előbb említett két civil társaság a kompenzációs listáján második 
helyen szereplő Hircsu Ákost jelölte mandátumra érdemes és jogosult 
önkormányzati képviselőnek. A HVB 2010. július 7-én a II/2010. számú 
határozatában a kérelemnek megfelelő határozatot hozta, mely ellen 
jogorvoslatot nem jelentettek be, a határozat jogerős. Felkéri polgármester urat, 
hogy Hircsu Ákos Urat szólítsa eskütételre.  
 
Polgármester: Kobold Tamás Úrról elmondja, hogy 8 esztendőn keresztül a 
város polgármestereként tevékenykedett, 4 éven át alpolgármester, megbízott 
polgármester volt, ezt követően képviselőként segítette a város munkáját. A 
város nevében köszöni a végzett munkát, jó egészséget, és további aktív 
tevékenységet kíván Kobold Tamás Úrnak. 
 
Polgármester: Felkéri  Hircsu Ákos urat fáradjon a mikrofonhoz és a Közgyűlés 
előtt tegye le az esküt. Kéri képviselőtársait, illetve a Közgyűlésen jelenlévőket, 
hogy szíveskedjenek felállani. Hircsu Ákos urat kéri, hogy az általa elmondott 
szöveget – nevének kiegészítésével – szíveskedjen utána ismételni, majd a 
végén meggyőződése az „isten engem úgy segéljen” szöveget mondani. 
 
Hircsu Ákos eskütétele következik: 
 
„ Én Hircsu Ákos esküszöm, hogy hazámhoz a Magyar Köztársasághoz, annak 
népéhez hű leszek, az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat 
megtartom, az állami és szolgálati titkot megőrzöm, megbízatásomhoz híven, 
pártatlanul, lelkiismeretesen járok el és a legjobb tudásom szerint, minden 
igyekezettemmel Miskolc Megyei Jogú Város javát szolgálom”.  Isten engem 
úgy segéljen. 
 
Polgármester: Gratulál képviselő úrnak, felkéri Dr.Görömbey István urat adja 
át képviselő úr részére a megbízólevelet.  
 
Hircsu Ákos: A megbízólevelet átveszi. 
 
Polgármester: Tájékoztatja a közgyűlést, hogy Balogh Zoltán képviselő 2010. 
szeptember 4-i hatállyal benyújtotta távozási kérelmét a KDNP frakcióból, a 
ciklus utolsó mai ülésén független képviselőként kíván tevékenykedni.  
 
Tájékoztatja a Képviselőtestületet arról, hogy Sebestyén László és Dr. Zsiga 
Marcell országgyűlési képviselők levélben tájékoztatták arról, hogy a mai 
közgyűlésen országgyűlési elfoglaltságuk miatt nem tudnak részt venni, ezen 
elfoglaltságuk Miskolc és térsége fejlesztése érdekében szükséges. 
 
 
 
 
Polgármester: Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kéri a 
Közgyűlést, hogy döntsön.  
 
A következő sürgősségi előterjesztések kerültek benyújtásra: 
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1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Magyarország-Szlovákia-
Románia-Ukrajna ENPI CBC Határon átnyúló 
Együttműködési Program 2007-2013” 2. 
pályázat keretében meghirdetett második 
körös kiírásra 

 
Előterjesztő:    Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Bem József Általános és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
tálalókonyhájának főzőkonyhává történő 
átalakítására 

 
Előterjesztő:    Káli Sándor polgármester 
  
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és 
Szabadidőközpont alapító okiratának 
módosítására, valamint a Diósgyőri 
Strandfürdő működtetésének átadására a 
Miskolci Turisztikai Kft. részére 

 
Előterjesztő:  Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
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4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Pitypang Óvoda épületbérléséről 
szóló bérleti szerződés módosításáról 

 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az Avas és Környéke Óvodai 
Gazdasági Igazgatóság magasabb vezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására  

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A kiírt álláshelyre egy fő adott be pályázatot, mely nem felelt 
meg a jogszabályi követelményeknek, ezért újabb pályázatot kell kiírni. Kéri a 
Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre történő felvételéről.  

 
A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat többletforrás biztosítására, a 
Szinva-patak árvizes szakaszai 
rendezésének mederszabályozási és 
mederburkolási kivitelezési feladataihoz 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az árvíz következménye volt, hogy a korábbi terveket meg 
kellett változtatni. A változtatások lényegesen nagyobb költségeket igényelnek, 
ki kell egészíteni financiális eszközökkel az eredeti pályázatot, ezért van 
szükség a sürgősségi előterjesztésre. Kéri a Közgyűlést, szavazzon az 
előterjesztés napirendre történő felvételéről.  

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
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7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a 2010/2011. tanévben indítható 
csoportok, osztályok és alkalmazotti 
létszám meghatározása tárgyában hozott 
határozatok módosítására 

 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 
 

8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az ENPI 2007-2013 Határon Átnyúló 
Együttműködési Program keretében 
meghirdetett pályázat önrészének 
biztosítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 
 

9. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Sajópetri község külterületén lévő 
020/1 hrsz-ú ingatlanra kötött előszerződés 
módosítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Egy opciós határidő módosításáról van szó. Kéri a Közgyűlést, 
szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés napirendjére történő felvételéről.  

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 
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10. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a Diósgyőri Sportliget 
fejlesztésével összefüggő befektetői 
kötelezettségvállalás módosításának 
elfogadására  

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről.  

A Közgyűlés 27 igen, 1 nem, 10 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 
 

11. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a MIFŰ Kft. üzletrészének 
megvásárlásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről.  

 
A Közgyűlés 25 igen, 1 nem, 11 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

12. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a Diósgyőr FC Kft.-ben 
tőkeemeléssel történő üzletrész-
szerzésre vonatkozó megállapodás 
Miskolc MJV Közgyűlését érintő 
pontjainak jóváhagyása 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről.  

A Közgyűlés 26 igen, 0 nem, 12 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 
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Polgármester: Bejelenti, hogy a meghívó szerinti 14. napirendet (Javaslat a 
Diósgyőri Várfürdő fejlesztésére és üzemeltetésére bérleti szerződés alapján) 
visszavonja. Elmondja, hogy egy sürgősségi előterjesztéssel a Közgyűlés elé 
kerülő napirendben erről is szó lesz. Visszavonja továbbá a meghívó szerinti 
22. napirendet (Javaslat a MITISZK Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági tagjának 
megválasztására). Prof. Dr. Patkó Gyula 2010. szeptember 2-án kelt levelében 
visszavonta a Miskolci Egyetem által a MITISZK Nonprofit Kft. Felügyelő 
Bizottsági tagjára tett jelölést, és levelében jelezte, hogy a Miskolci Egyetem a 
szükséges egyeztetések lefolytatásáig jelölést nem tesz.  
 
Kérdezi képviselőtársait, van-e észrevétel, kérdés az ülés napirendjére 
vonatkozóan. 
 
Dr. Szinay Attila: Ügyrendi javaslatot terjeszt elő a 23. napirendhez. Előtte 
nehezményezi, hogy úgymond látatlanban vesz fel a Közgyűlés napirendjére 
javaslatokat vitára. Példaként említi, hogy a Diósgyőri FC Kft. ügyét hetek óta 
tárgyalja a helyi sajtó, az ügyhöz méltatlan, hogy sürgősséggel kell majd róla 
tárgyalni. Javasolja, hogy a Miskolci Piac ügyét két fordulóban tárgyalja a 
Közgyűlés, a következő Közgyűlésnek is legyen lehetősége arra, hogy 
tárgyaljon a piac ügyéről. 2008-ban a FIDESZ Frakció már nehezményezte, 
hogy versenyeztetés nélkül az IKERON Zrt. bekerült az üzletbe, azóta már 
három projektet kapott meg a városban, és egyetlen projektet sem vitt végig 
sikerrel. A FIDESZ Frakció egyetért azzal, hogy meg kell oldani a piac ügyét, 
fontos, hogy a miskolciaknak legyen jó minőségű vásárlóhelyük, de nem az a 
megoldás, amit annak idején választottak. Fontos, hogy a leendő közgyűlés az 
elsők között foglalkozzon ezzel az üggyel. 
 
Polgármester: Elmondja, hogy az IKERON Zrt. ügyét rengetegen vizsgálták, 
több cég jelentkezett, volt versenyeztetés, így került kiválasztásra a cég.  
 
Kéri, szavazzanak Dr. Szinay Attila ügyrendi javaslatáról. 

 
A Közgyűlés 13 igen, 19 nem, 5 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a képviselő 
ügyrendi javaslatát elutasította. 

 
Dr. Simon Gábor: Elmondja, hogy tisztában van vele, hogy ügyrendi javaslatról 
nem lehet vitát nyitni, de jelzi, hogy félretájékoztatás hangzott el. A piaccal 
kapcsolatos előterjesztés pont arról szól, amit Dr. Szinay Attila kért, 
nevezetesen, hogy a Közgyűlés két fordulóban tárgyalja. Most egy előkészítő 
munka megindítása történik meg, és a végleges döntést a választások után az 
új közgyűlés hozza majd meg. Azért szavazott nemmel, mert így az ügyrendi 
javaslat okafogyottá vált, hiszem ez van leírva a határozati javaslatban. 
 
Polgármester: Szót ad Dr. Szinay Attilának. 
 
Dr. Szinay Attila: A határozati javaslat egy döntés, amit most kell meghozni, 
mintegy fél milliárdnyi forintról kellene dönteni, ezért volt az indoka, hogy ezt a 
döntést a következő közgyűlés hozza.  
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Polgármester: Kérdezi, képviselőtársai részéről van-e további kérdés, 
észrevétel az ülés napirendjére vonatkozóan. 

 
--- 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelemmel a napirendre tűzött sürgősségi előterjesztésekre is. 

 
Közgyűlés 20 igen, 0 nem, 
13 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 12 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
felvett sürgősségi elő-
terjesztéseket 

 
1. Javaslat az önkormányzat 2010. évi költségvetési előirányzatainak I. félévi 

módosítására. Tájékoztató az önkormányzat 2010. I. féléves 
gazdálkodásáról. Javaslat az önkormányzat költségvetésének I. félévi 
korrekciójára. 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
2. Javaslat a 2010. május-június hónapokban kihirdetett veszélyhelyzetek 

időszakában megsemmisült, vagy helyreállíthatatlanná vált lakóingatlanok 
kárenyhítésre kapott központi támogatás felhasználásáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
3. Javaslat a szabálysértési pénzbírság legmagasabb összegének emelése 

miatt szükséges egyes önkormányzati rendeletek módosítására 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
4. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázathoz csatlakozásra 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
5. Javaslat a 13. sz. házi gyermekorvosi körzet megszüntetésére 

Előterjesztő:  Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 
 
6.  Javaslat a 15. sz. házi gyermekorvosi körzet működtetési joga átadásának 

jóváhagyására és a 15. és 16. sz. házi gyermekorvosi körzet 
összevonására 
Előterjesztő:  Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 

 
7. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 

szolgáltatásszervezési koncepciójának felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 
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8. Javaslat az FPP-n kívüli területen lévő helyiségekre vonatkozó bérleti 
szerződéseket érintő módosításra 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
9. Javaslat a Miskolci Egyetem részére biztosított lakások szolgálati 

jellegének megszüntetésére 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
10. Javaslat pályázat benyújtására létszámcsökkentési döntésekkel 

kapcsolatos hozzájárulás elnyerésére 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
11. Javaslat Jókai Mór (1825-1904) domborművének elhelyezésére 

Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
12.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése által alapítóként vagy 

társalapítóként létrehozott közhasznú szervezetek 2009. évi szakmai 
munkájáról és elszámolási kötelezettségének teljesítéséről szóló 
beszámoló elfogadására 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
13. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város génmódosítás-mentes övezetté 

nyilvánítására 
Előterjesztő:  T. Asztalos Ildikó bizottság elnöke 

 
14. Javaslat a Diósgyőri Várfürdő fejlesztésére és üzemeltetésére bérleti 

szerződés alapján. A napirend visszavonásra került.  
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
15. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat tulajdonában lévő 

forgalomképtelen ingatlanok törzsvagyonból való kivonására  
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
16. Javaslat az önkormányzati intézmények főzőkonyháin történő 

menzareform megvalósítására hozott határozat módosítására 
Előterjesztő:  6 önkormányzati képviselő 

 
17. Javaslat a Vasgyári Piac üzemeltetésével kapcsolatban hozott határozat 

módosítására 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
18. Javaslat a Közgyűlés 2010. II. félévi munkatervének megállapítására 

Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
19. Javaslat „Miskolc városi villamosvasút fejlesztése” nagyprojekt 

előrehaladásáról 2010. január-2010. augusztus időszakban 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
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20. Tájékoztató Miskolc Megyei Jogú Város energiagazdálkodásával 
kapcsolatban hozott Intézkedési Terv végrehajtásáról 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
ZÁRT ÜLÉS 
 
21. Javaslat a Helyi Választási Bizottság tagjainak, póttagjainak tisztségükben 

történő megerősítésére 
Előterjesztő:Káli Sándor polgármester 

 
22. Javaslat a MITISZK Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsági tagjának 

megválasztására  A napirend visszavonásra került. 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
23. Javaslat a Miskolci Piac Fejlesztő és Üzemeltető Zrt. kizárólagos tulajdona 

megszerzésének előkészítésére 
Előterjesztő:Káli Sándor polgármester 

 
24. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben 

Előterjesztő:Káli Sándor polgármester 
 
25. Javaslat fellebbezés elbírálására közterület-használati ügyben 

Előterjesztő:Káli Sándor polgármester 
 
26. Javaslat az Avas és Környéke Óvodai Gazdasági Igazgatóság 

intézményvezetői álláshelyének betöltésére 
Előterjesztő:Káli Sándor polgármester 

 
A napirendre tűzött sürgősségi indítványok: 
 
1. Javaslat „Magyarország-Szlovákia-Románia-Ukrajna ENPI CBC Határon 

átnyúló Együttműködési Program 2007-2013” 2. pályázat keretében 
meghirdetett második körös kiírásra  
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
2. Javaslat a Bem József Általános és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 

tálalókonyhájának főzőkonyhává történő átalakítására 
 

Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
3. Javaslat a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és Szabadidőközpont alapító 

okiratának módosítására, valamint a Diósgyőri Strandfürdő működtetésének 
átadására a Miskolci Turisztikai Kft. részére 
Előterjesztő: Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 

 
4. Javaslat a Pitypang Óvoda épületbérléséről szóló bérleti szerződés 

módosítására 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester 
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5. Javaslat az Avas és Környéke Óvodai Gazdasági Igazgatóság magasabb 
vezetői álláshelyére történő pályázat kiírására 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
6. Javaslat többletforrás biztosítására, a Szinva-patak árvizes szakaszai 

rendezésének mederszabályozási és mederburkolási kivitelezési 
feladataihoz 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
7. Javaslat a 2010/2011. tanévben indítható csoportok, osztályok és 

alkalmazotti létszám meghatározása tárgyában hozott határozatok 
módosítására 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester 

 
8. Javaslat az ENPI 2007-2013 határon Átnyúló Együttműködési Program 

keretében meghirdetett pályázat önrészének biztosítására 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
A zárt ülés napirendjére tűzött sürgősségi indítványok: 
 
9. Javaslat Sajópetri község külterületén lévő 020/1 hrsz-ú ingatlanra kötött 

előszerződés módosítására 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
10. Javaslat a Diósgyőri Sportliget fejlesztésével összefüggő befektetői 

kötelezettségvállalás módosításának elfogadására 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
11. Javaslat a MIFŰ Kft. üzletrészének megvásárlásával kapcsolatos döntések 

meghozatalára 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
12. Javaslat a Diósgyőr FC Kft.-ben tőkeemeléssel történő üzletrész-szerzésre 

vonatkozó megállapodás Miskolc MJV Közgyűlését érintő pontjainak 
jóváhagyása 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
 
 
Polgármester: A napirend előtti hozzászólások előtt összegzést, tájékoztatást 
ad az elmúlt négy év munkájáról. 
 
Miskolc város fontos dátumhoz érkezett, egy választási ciklus utolsó 
közgyűléséhez. Tény, hogy 4 esztendő sok egy ember életében, a város 
életében egy pillanat. A történelem ítéli majd meg, hogy az egyes 
történéseknek milyen hatása volt. Felelősség, hogy milyen tevékenységet 
végeztek. Kemény és munkás 4 év telt el, a világon egy minden korábbinál 
nagyobb gazdasági világválság söpört végig. Választások idején ezt a tényt 
mellőzik, de a világ még ma sem birkózott meg a problémával, ami 50 évenként 
söpör végig a világon. Ez sok mindent magyaráz, de azoknak nem, akik ezt 
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megélik. Miskolcon sok minden sikerült. A városban jelentős iskolai 
beruházások történtek, Diósgyőri, Avasi Gimnázium, Ferenczi Sándor 
Egészségügyi Szakközépiskola átalakult, kiegészült, bővült. Általános iskoláink 
közül a Fazekas, a Herman, a Könyves Kálmán jelentős központi és városi 
támogatással megújult. A Semmelweis Kórház Szülészeti és Nőgyógyászati 
részlegének konstrukciója is megtörtént. Szociális intézményi beruházásként 
említi a Lyukó-völgyi Közösségi Házat, a családsegítő szolgálat bővítését, a 
Célpont Ifjúsági Irodát, és a szociális osztály front office szolgáltatását.  
A közlekedés fejlesztése kapcsán megemlíti a jelenlegi építkezéssel 
kapcsolatos nehézségeket, további türelmet kér a beruházások befejezéséig, 
október közepéig, amikor is megújul a teljes közlekedés. A Dayka úti átkötés 
jelentős könnyebbséget eredményez majd a közlekedésben. Bővült a 
kerékpárutak száma, megteremtődött a feltétele, hogy a Tiszai pályaudvartól 
Lillafüredig kerékpározni lehessen. Útépítésekbe milliárdokat fektetett az 
Önkormányzat, mégis rengeteg kátyús út van, erre még további 10 milliárdokat 
kéne fordítani. Sportberuházások közül kiemelkedik a Dr. Kemény Dénes 
Sportuszoda létrejötte és tovább épült a Diósgyőri Stadion is, és további 
műfüves pályák jöttek létre.  
 
A fejlesztésekkel kapcsolatban elmondja, hogy 2002-ben egy nehéz helyzetben 
lévő várost vett át az önkormányzat. Ma már olyan helyzetben van a város, 
hogy az éppen zajló beruházások miatt panaszkodnak az emberek. Ez egy új 
típusú hangulat. 202 milliárd azt jelenti, hogy az elmúlt két ciklusban a 
szocialista vezetés megduplázta a város vagyonát. Felidézi, hogy az 
elfogulatlan Financial Times befektetésnek alkalmas területnek minősítette a 
várost. A Miskolci Ipari Parkról is sok nyilatkozat hangzik el. Az Ipari Parkhoz 
jelentős cégek kapcsolódtak, 225 hektáron 3200 embernek van munkája és 
további befektetési területeket készítenek elő 100 hektár nagyságban. A 
városban meglévő cégek, Bosch, Sanophy Aventis, Vodafone és a Sax más 
típusú munkát kínálnak a lakosságnak. Az előző választás során elhangzott egy 
ellenzéki képviselőtárs részéről, hogy biztosan elindítja a DAM-ot, a tárgyalások 
azonban nem vezettek sikerre. A Holding átalakulva, és megerősödve jelentős 
gazdasági szereplője lett Miskolcnak, több ezer embernek ad munkát. Csaknem 
15 ezer felújított panellakás van. Miskolc ebben rendkívül le volt maradva. A 
felújítás ezernyi bajjal jár, lassan indult el, mert Miskolcon erre nem volt 
korábban példa. A lakások egyharmada azonban ebben a programban már 
részt vett. Az Integrált Városfejlesztési Stratégia számos elemével találkoztak a 
Közgyűlés képviselői, lényegesnek tartja megemlíteni, hogy a második ütemben 
már az újonnan megválasztott  országgyűlési képviselők is támogassák ezeket 
a projekteket. Itt most már szó van Miskolctapolca, Diósgyőr, Lillafüred 
fejlesztéséről és az É-D-i villamosvasút tanulmánytervéről. Hangsúlyozza, hogy 
megtartották a város természeti értékeit, ellenálltak a vízbázis értékesítésére 
tett kísérleteknek, megtartották vízbázisunkat, amely az árvíz során mintegy 26 
településnek tudott vizet szolgáltatni. Energiaprojekt kapcsán kiemeli, hogy 
Miskolc lassan eléri azt, hogy 20 %-ban alternatív energiával tud majd 
gazdálkodni. 110 fokos vizet találtak Mályi térségében nagy, 2400 méter 
mélyen, amely a távfűtéshez és az ide települő vállalkozásoknak tud energiát 
biztosítani. A gázfüggőség csökken. Átadták a Bogáncs úti szeméttelep 
rekultivációja után a biogáz hasznosítási erőművünket. Biomassza erőmű is 
készül, ami mind azt szolgálja, hogy a város függetlenné váljon a nemzetközi 
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folyamatoktól. A nehéz helyzetekben Miskolc város lakói számíthattak a város 
vezetésére. Minden esetben és bárkivel szemben kiálltak a miskolciak 
érdekében. Súlyos vízszennyezés, súlyos tűz- és viharkárok idején, árvíz idején 
a teremben ülők jelentős része ott volt a gátakon és segített az embereknek. 
Kiemeli, hogy saját kormányukkal is szembementek a város érdekében. A 
vasutas sztrájknál pluszjáratokat indítottak, nagy ütközetként említi, mikor a 
város vezetése kiállt Dr. Pásztor Albert ezredes mellett és támogatásukról 
biztosította őt. A romákkal kapcsolatos problémák száma nem növekedett olyan 
mértékben, mint ahogy a vita erről a kérdésről. Ezzel kapcsolatban a világ még 
mindig homokba dugja a fejét. Megköszöni az összefogást a nehéz helyzetben, 
hisz abban a Miskolcban, amikor ez megint így lesz. Befejezésül elmondja, 
hogy nehezen élik meg a miskolci lakosok a munkanélküliséget. Miskolcban 
azonban mindig is megvolt a megszállottság, Soltész Nagy Kálmánt idézi, aki 
úgy köszöntötte a képviselőket, aki ide belép, az innentől kezdve ne párttal és 
egyéni érdekekkel foglalkozzon, hanem a város érdeke legyen az egyetlen 
szempont. Kívánja, hogy a városnak olyan képviselői legyenek, akik egyben 
gondolkodnak, annak érdekében, hogy Miskolc előre menjen. Egy idézettel 
fejezi be összefoglalóját: „Annak dolgozik az idő, aki az időnek dolgozik.” 
 
Napirend előtti hozzászólásra megadja a szót Molnár Péter képviselőnek. 
 
Molnár Péter: Köszöni a szót. Magyar emberhez méltó magatartásnak tartja 
azt, hogy ha valaki valaminek a végéhez ér, számvetést tart. Mivel ez a ciklus 
utolsó közgyűlése, helyénvalónak tartja visszatekinteni az elmúlt 8 évre. A 
2002-2010 tartó időszakot Káli-korszaknak fogja nevezni a helyi történetírás, és 
ő meglehetősen más szemüvegen keresztül látja ezt a korszakot, mint ahogy 
azt Polgármester úr ecsetelte. Álláspontja szerint erre a korszakra úgy fognak 
visszatekinteni a miskolciak, mint egy törökdúlás utáni időszakra. Egy ismert, 
ballagási verssort idéz: „Mi búcsúzunk és elmegyünk, a mi időnk lejárt.” Felidézi 
az áprilisi országgyűlési választásokat, ahol a miskolciak mind a négy 
körzetben Fidesz-KDNP-s képviselőket választottak. Véleménye szerint a 2002-
ben rájuk bízott hatalommal a szocialisták visszaéltek, nem az emberek és a 
haza sorsa jobbra fordításával foglalkoztak, hanem a saját érdekeikkel. Így 
abszolút elszakadtak a köz javára történő munkálkodástól. Álláspontja szerint a 
miskolci szocialisták, élükön Káli Sándorral mindig hű kiszolgálói voltak 
Gyurcsány Ferencnek. Befagyasztották a béreket, emelték az árakat, 
kizsigerelték a bérből és fizetésből élőket, 2 évre csökkentették a GYED-et, és 
hosszan sorolhatná. A Fidesz-KDNP Kormány visszaállította azt, hogy újra 3 
évig jár a GYED az édesanyáknak. Felidézi, mi történt az elmúlt 8 évben 
Miskolcon? 2002-ben 8 ezer új munkahelyet ígért Káli Sándor, kérdezi 
polgármester urat, hol van ez? Két ciklus sem volt elég ahhoz, hogy beváltsa 
ezt az ígéretét. Miskolcon soha nem látott munkanélküliségi mutatókkal 
számolnak az emberek. A városvezetés mára elérte, hogy a megyeszékhely 
fejlődése leállt, a városok közötti versenyben jócskán lemaradtunk. Egyetlen 
nagyobb és munkahelyet teremtő beruházás se érkezett Miskolcra.  A 
vállalkozások nagy része elment innen. Mercedes Kecskemétet, a Ford 
Kenyhecet választotta. A látványberuházások nem oldották meg az emberek 
problémáit. A belvárosban Patyomkin jellegű építkezések történtek. Nem 
oldotta meg a problémákat az sem, hogy a város szélén hatalmas 
bevásárlóközpontok épültek, néhol érthetetlen módon árterületre is. Nem csak a 
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munkahelyteremtés maradt el. Európa Kulturális Fővárosa is lehettünk volna. A 
panelprogram kapcsán elmondja, hogy ahányszor az emberekkel beszélgetett, 
fogadóórát tartott, az emberek mindig problémákról szólnak. Miskolc népessége 
folyamatosan csökken, a lakosság már 170 ezer főnél is kevesebb, a fiatalok és 
az idősebbek munkahely híján elhagyják Miskolcot. Egykor az ország második 
legnagyobb városa voltunk most már a harmadik helyre csúsztunk, A 
közbiztonság a városban egyre rosszabb, és ez a probléma már nem csak a 
peremkerületeken, vagy az Avason jellemző, hanem a belvárosban is. Az 
emberek szubjektív biztonságérzete nagyon rossz. A városban álláspontja 
szerint látszatintézkedések történtek. A sok milliót felemésztő városőrség nem 
oldotta meg a problémákat. Járőröző és intézkedési jogkörrel rendelkező 
rendőrökre van inkább szükség. Nehezményezi, hogy olyan embereket 
telepítettek az Avasra, Diósgyőrbe vagy a belvárosi lakótelepre, akik a 
legalapvetőbb emberi együttélési normákat sem képesek betartani. Felemlíti, 
hogy a mostani vezetés alkotta meg a fészekrakó programot, és hozott 
lehetetlen helyzetbe sok száz becsületes miskolci családot. Debrecen, 
Nyíregyháza, vagy Győr és Miskolc között óriási a különbség. Pedig páratlan 
természeti kincs vesz minket körül. Egykor a fürdők városának is hívták 
Miskolcot. Most a Selyemréti Strand évek óta lerobbant állapotban van, 
mindenki várja, hogy megújuljon, a hátsó medencét szétverték, ezen kívül 
semmi nem történt. A tapolcai strand háborús állapotokat mutat. A 
városvezetés elismeri az ezzel kapcsolatos felelősségét, de szerinte a 
konzekvenciákat mégsem vonták le. Nem véletlen, hogy a tapolcaiak két 
alkalommal is úgy döntöttek, hogy le szeretnének válni Miskolcról. A város 
pénzügyi helyzetével kapcsolatban megemlíti, hogy 2002-ben még nem volt 3 
milliárd forint a város adóssága, most a 8 éves ciklus végén már az 50 
milliárdhoz közelít ez az összeg, ha összeadjuk az önkormányzat és az 
önkormányzati cégek adósságait. Külön kiemeli, hogy a miskolci kórházak a 
csőd szélén állnak. Rengeteg miskolci életét megkeserítette az autóbusz 
közlekedés drasztikus szétnyirbálása is. Ehhez jött még a bérletek árának 
emelése. A KDNP frakció három alkalommal is be akarta vezetni a 
kisgyermekes bérletet. Az MSZP frakció ezt mindhárom alkalommal leszavazta. 
Idén 100 éves a DVTK. Szégyen azt látni, hogy tavasszal ezt a szocialisták 
kampánycélokra használták. Kérdezi Polgármester urat színt váltott-e, mivel 
tavasszal még piros-fehér sállal láttuk kampányt, most pedig zöld plakátokon 
látható. Megemlíti, hogy Miskolc problémáira rámutatott Moldova György is. A 
problémákhoz visszatérve az oktatás témakörében elmondja, hogy a jelenlegi 
vezetés levezényelt egy intézményintegrációs folyamatot, melynek során 
számos óvoda, általános, és középiskola került bezárásra vagy összevonásra. 
Az oktatási bizottság vezetője és az oktatási osztály ehhez – álláspontja szerint 
- hű partner volt. Tudomása szerint a hatályos közoktatási terv arról sem tett le, 
hogy további intézményi összevonások valósuljanak meg.  A TISZK-ek kapcsán 
megjegyzi, hogy az e területre áramló több milliárd forint értelmetlenül folyik el. 
MSZP közeli cégek kapnak hatalmas pénzeket, miközben a pedagógusok 
szinte éhbérért dolgoznak. A miskolciak azt üzenik, hogy itt az idő a város 
vezetőinek, és a városvezetés tevékenységének az átértékeléséhez. A nagy 
támogatottságú, komoly felhatalmazással rendelkező Fidesz-KDNP kormány 
komolyan segíteni akarja Miskolcot, hogy újra felemelkedő, dinamikus kor 
városává váljon. Most esély van az újrakezdésre. 
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Polgármester: Megjegyzi, hogy páratlan bravúr ennyi botorságot összehordani. 
Megértette, hogy miért nem hajlandók semmilyen vitán részt venni. 
Kinyilatkoztatni szeretnek általuk vélt igazságokat, vádaskodni nyilvánosan, és 
kiderült az is, mire készülnek, hiszen egy hivatali osztályt fenyegetett, de a 
többieknek is félniük kell. Igéket hirdetnek, és súlyos intézkedésekre készülnek, 
amelyek nem Miskolc javát szolgálják.     
 
Dr. Szinay Attila: A vitakultúrát említve emlékezteti polgármester urat, hogy 
amikor a szocialisták ellenzékben voltak jóval több volt a napirend előtti 
megszólalás lehetősége. Az elmúlt 8 évben a legrázósabb ügyeket ( Piac, 
Tapolca) mindig zárt ülésen, sürgősséggel tárgyaltatták meg a közgyűléssel, 
mellyel szűkítették a képviselők egymás közötti vitalehetőségét,  és a város 
közvéleményét rekesztették ki az ügyek tárgyalásából. Visszatekintést ad, 
hogyan változott Miskolc az elmúlt 4 évben. Három nagyon fontos kérdést tesz 
fel. Erősödött-e a város gazdasági helyzete? Vonzóbb lett-e Miskolc?Jobb lett-e 
a miskolciak életkörülménye, jobb-e Miskolcon élni. Ha erre a 3 kérdésre nem a 
válasz, nem tudják azt mondani, hogy a szocialisták jól vezették ezt a várost. 
Polgármester úr jelezte, hogy sok esetben szembementek a kormánnyal 
Miskolc érdekeinek szem előtt tartásával. Ennek kapcsán megjegyzi, hogy 
akkor kellett volna szembemenni, amikor megvonták a közlekedési támogatást, 
csökkentették az önkormányzatoknak járó normatívát. Így kerülhetett sor arra, 
hogy 2008-ban 42 %-kal emelték a helyi közlekedés díjait, 16 %-kal 
csökkentették a járatokat. Ebben az ügyben a szocialisták nem álltak a kormány 
elé, a parlamenti munkájuk során kerülték a városért való harcolást. 
Kiemelkedő ügyben pl. egészségügy nem hallotta a szocialisták szavát. Egy 
alkotmányellenes rendszer alapján átstrukturálták az egészségügyi ellátást, 
nem lett jobb a Semmelweis Kórház helyzete sem. Közbiztonság ügyében sincs 
büszkélkedni való. Nem érti, hogy miért nem a rendőrséget erősítik meg. Nem a 
készenléti rendőröket kellett volna idehozni, akkor kellett volna kiállni a 
kormánnyal szemben. A munkahelyteremtés során felhívja a figyelmet arra, 
hogy közvetlenül a választások előtt egy almazselé gyár idetelepülését 
jelentették be, ami a választások után odébb is állt. A Financial Times 
mellékletét említve pedig megjegyzi, hogy az ott szereplő bizonyítványt a 
Holding töltötte ki. Az USA címerében szereplő jelmondatot idézi: „a sokaságból 
egység lett”. Akkor lehet egy várost jól vezetni, ha sikerül a sokaságból 
egységet kovácsolni. Álláspontja szerint a jelenlegi vezetésnek nem sikerült 
integrálnia a miskolci gazdasági, politikai, szellemi erőket. Miskolcon nem 
sikerült egységet teremteni. A Miskolc Holding Zrt.-ből kiszivárgó információk 
alapján tudnak csak a Közgyűlésben dolgozni, milliárdos ügyekben kell dönteni, 
az ellenzéknek pedig csak nagy harcok árán sikerült egy darab felügyelő 
bizottsági tagságot biztosítani. Kifogásolja, hogy Polgármester Úrnak nem 
sikerült erős lobby tevékenységet folytatnia. Kérdezi, hogy vajon egy Fidesz 
kormánnyal szemben sikerül-e olyan lobby-tevékenységet kifejteni, amely 
hasznos ennek a város. A Fideszes városok is komoly versenytársai lesznek 
egymásnak, de a körön kívül lévők akaratuk ellenére sem tudják Miskolc 
helyzetét előnyösen befolyásolni.  A folyamatban lévő büntetőügyek miatt 
kellene aggódnia ennek a városvezetésnek. Reméli, hogy nem lesz késő, és 
nem adósították el ezt a várost, nem élték fel úgy a jövőjét, hogy ne lehessen 
ezt helyrehozni. A Fidesz és a kereszténydemokraták hisznek abban, hogy ez 
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egy megoldható és kezelhető probléma, de csak kormányzati segítséggel. Ez 
nem a magányos harcosok ideje.  
 
Polgármester: Érdekes gondolatmenetnek tartja, hogy a Fidesz frakcióvezető 
szerint a kormánnyal ellentétes pártállású városvezető ne számítson semmiféle 
támogatásra. Álláspontja szerint a nemzet kormánya számára Miskolc egy 
város kell, hogy legyen. Ha ebben a formában tud a kormány gondolkodni, 
akkor ez egy sikeres dolog lesz, ha nem akkor meg kérdőjelezi, hogy tudnak-e 
nemzetben gondolkodni. Kovács Józsefné kap szót. 
 
Kovács Józsefné: Kritikával illeti az eddigi hozzászólások hangvételét, különös 
tekintettel arra, hogy az utolsó közgyűlésről van szó. Napirend előtti 
hozzászólásának témája a záró közgyűlés és a ciklus leköszönő képviselete. 
Felidézi, hogy az I. kerület képviselőjeként került megválasztásra, azóta sok 
feladat került végrehajtásra a pénzügyi fedezetek függvényében: játszóterek, 
közterületek, járdák, úthálózatok felújítása, a közhasznú munkaprogram 
keretében az intézmények, Selyemréti Általános Iskola, Petőfi Kollégium, 
óvoda, Segítő Kezek Családtámogatási Intézmény megújulása. A Szondy-telep 
részleges megszüntetéséről is ebben a ciklusban döntött a közgyűlés. Az egyik 
sarkalatos pont a prostitúció felszámolása, melyben csak részsikereket sikerült 
elérni. Ezzel kapcsolatban köszöni Dr. Pásztor Albertnek, a polgárőrségnek, 
Nyírő Pálnak, Cseh Lászlónak, a Városüzemeltetési Osztálynak, Közterület-
felügyeletnek és a Városgazda Kht.-nak a segítő közreműködést. 
 
Az elkövetkezendő feladatok közé tartozik a Selyemréti strandfürdő felújítása. A 
kerületben a pénzügyi fedezet hiánya miatt sok egyéb feladat maradt 
megoldatlan: szennyvízvezetés, szilárd burkolatok megépítése. Megemlíti, hogy 
választókerületében a Kandó Kálmán tér is átépítésre kerül, melyre büszkék 
lehetünk. Tévesnek tartja azt az álláspontot, hogy nem történt semmi. 
Miskolcnak varázsa van a fesztiválokkal együtt. Megköszöni a választópolgárok 
bizalmát. A leendő képviselőknek sok sikert kíván munkájukhoz és egy idézettel 
zárja mondandóját: „Egy város akkor jó, ha a városlakó polgárok jól érzik 
magukat benne. „ 
 
Polgármester: Hircsu Ákosnak ad szót. 
 
Hircsu Ákos: Köszöni a szót, óriási megtiszteltetés számára, hogy itt lehet, 
hozzászólhat, és javaslatokat tehet a napirendekhez a város érdekében. 
Meghatódva tette le az esküt és vette át megbízólevelét, még akkor is, ha tudja, 
ez Magyarország történetének legrövidebb tartamára szóló képviselői 
megbízatása. Visszaemlékszik arra, hogy 4 évvel ezelőtt a bíróság milyen 
körülmények között vette el mandátumát, mely kudarc arra ösztönözte, hogy 
többet tanuljon. Sajnálja, hogy így történt, mert talán tehetett volna valamit a 
negatív folyamatok ellen, amik befolyásolják a város közhangulatát. Álláspontja 
szerint az önkormányzatiság ellenségeskedéssé silányult az elmúlt évek alatt, 
vannak, akik személyes érvényesülésük érdekében ezt a közösséget inkább 
bomlasztják. Nem mernek az állampolgárok kérdéseire válaszolni, nem akarnak 
a fejlesztésekben konstruktív javaslatokat tenni. Új képviselőket választanak az 
állampolgárok, de ehhez ismerniük kellene a jelölteket. A négy 
polgármesterjelölt közül kettő azonban nem akar vitatkozni a város ügyeiről a 
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nyilvánosság előtt, képességei nem teszik alkalmassá erre. De, ha erre nem 
alkalmas, akkor az általa felvállalandó pozícióra sem alkalmas. Ez a 
demokratikus intézményrendszer megcsúfolása. 
 
Polgármester: Jelzi, hogy ő vállalta volna a vitát. 
 
Hircsu Ákos: A Fidesz jelöltjéről is szó van. Morális bűnökről beszél, melyet 
még akkor sem tudnak félretenni az érintettek, amikor jeles ünnepnapok vannak 
(pl. aug. 20., vagy a város ünnepe). Ha az elmúlt időszakot Káli-korszaknak 
fogják emlegetni, akkor a Fidesz ezt az ellenzéki stílusát a destruktív 
ellenzékiség időszakának. Felemlíti, hogy sokszor az ország mintaként tekintett 
városunkra. A fejlesztések felemésztették a város vagyonának jelentős részét, 
ami a mindennapi működést lehetetleníti el. A megvalósult látványberuházások 
minősége silány, a miskolciak véleményét a városvezetés semmibe vette, 
akaratukkal, érdekeikkel szemben cselekedett, példaként említi a 
tömegközlekedés tönkretételét Miskolcon. Nem hiszi, hogy a Fidesz képviselői 
hatékonyak lehetnek egy Fidesz kormánnyal szemben, ők rá a példa, hiszen, 
ha valami nem tetszik a Fidesz kormánynak, leváltják a Fidesz helyi vezetését. 
Hozzászólását azzal zárja, hogy konstruktívan, előreláthatóan kell ezt a várost 
vezetni, és minden erejével azon lesz, hogy ez megvalósuljon, hiszen esküje 
erre kötelezi.  
 
Polgármester: Bár vannak további hozzászólásra jelentkezők, jelzi, hogy 
napirend előtt csak a napirend előtti hozzászólásra jelentkezett 
képviselőtársainak adhatja meg a szót. 
 
Dr. Szinay Attila: Kifogásolja, hogy Polgármester Úr kiforgatta a nemzet 
egységére vonatkozó szavait, arra próbált rávilágítani, hogy nagyobb eséllyel 
segítik a Fidesz politikusai a Fidesz kormányt és viszont. Ügyrendi javaslata, 
hogy a vita tovább folytatódhasson.  
 
Polgármester: Okafogyott ez a javaslat, napirend előtt nem szavazunk. Balogh 
Zoltán független képviselőnek adja meg a szót.     
 
Balogh Zoltán: Felhívja a figyelmet az egymás iránti tiszteletre fontosságára. 
Köszöni azt a tiszteletet, amit képviselőtársaitól kapott. Visszaemlékszik a régi 
futballista időkre, a sport jelentőségére, Kassai Viktor, Erőss Gábor és Vámos 
Tibor nevét említi.  
 
Horváth József: Két dologban kért szót, egyrészt megköszöni a kisebbségi 
önkormányzatok nevében a városvezetésnek és a frakció valamennyi tagjának 
az együtt végzett munkát, és segítséget. A másik a napokban napvilágot látott 
Jobbik-os kijelentés, mely a cigány bűnözés elkülönítéséről szólt. Megemlíti, 
hogy a közelmúltban magyar és cigány zászlókkal volt Auschwitz-ban, ami 
borzalommal töltötte el. Szeretné, hogy az új közgyűlés álljon ki az egyetemes 
emberi jogok mellett.  
 
Polgármester: A város vezetése minden fasisztoid megoldási javaslattól 
elhatárolja magát. Megemlíti, hogy az együttélés napi problémái tények, 
melyekkel szemben megoldásokat kell keresni. Ez az elkövetkező 
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közgyűlésnek az egyik, ha nem a legfontosabb feladata. Számít az 
együttműködésre, hisz sok olyan közös feladat van, amelyben a Cigány 
Kisebbségi Önkormányzat aktív részvételére is számít. 
 
Dr. Simon Gábor: Helyénvalónak tartja, ha a ciklus utolsó közgyűlésén a 
frakcióvezetők elmondják összegző értékelésüket, véleményüket, nevükben ezt 
Polgármester Úr tette meg. Értékelés címén itt olyan hozzászólások hangzottak 
el, melyek nem méltóak a 4 éves képviselői munkájukhoz, a közgyűléshez. 
Örömét fejezi ki, hogy Balogh Zoltán képviselő Úr hozzászólását követően 
szólhat, hiszen Molnár Péter felszólalásában egyetlen értelmes gondolatot se 
talált. Nem csodálkozik azon, hogy Balogh képviselő úr kilépett a KDNP 
frakcióból, és elhatárolódik ettől a stílustól, elhatárolódik attól a szellemiségtől, 
amit Molnár Péter elővezetett. Szinay Attila frakcióvezető úr hozzászólásáról 
eszébe jutott, hogy ha valakit a saját pártja nem tud elviselni, akkor milyen 
hitele van gondolatainak, szavainak. Megjegyzi, hogy a közvélemény kutatások 
szerinti null százalékos KDNP frakcióvezető, és egy kizárt Fideszes 
frakcióvezető szavaira nem kíván részletesen reagálni. A közbiztonság kapcsán 
emlékezteti a képviselőket az országgyűlési választásokon tett ígéretre, mely 
szerint két héten belül rend lesz az országban. Érthetetlennek tartja, hogy ilyen 
vállalás után kérik számon a városvezetésen a közbiztonság helyzetét, amikor 
az számtalan intézkedést tett. Az életkörülmények kapcsán két fontos dologra 
kíván rávilágítani. A Fidesz.hu intenetes oldalon a mai napig megtalálható 
Matolcsy György úr nyilatkozata, hogy a svájci frank hiteleket forintra kell 
váltani. Később stratégiát váltott, és valamiféle nemzeti eszközkezelőről beszél. 
Ez miskolciak tízezreit érinti. Ugyanígy miskolciak tízezreit hitték el, hogy július 
1-től nagyarányú adócsökkentés lesz, Miskolc új többletforrásokhoz jut, a 
kórházak finanszírozása rendben lesz. Ezek nem történtek meg. A rádió 
interjúban Jankovics Marcell elképesztőnek nevezte a Miskolcon történteket, 
gondolt itt a Kocsonyfesztiválra, Operafesztiválra, melyek az államnak nagyon 
sok pénzbe kerülnek. Hiteltelennek tartja a Fideszes képviselők állításait, 
nevezetesen, hogy ezeket a programokat továbbviszik, miközben az államtitkár 
a rádióban ezzel ellentétes kijelentéseket tesz. Értékelésében kijelenti, hogy 
nagyon sok olyan intézkedés történt, amelyre valamennyi képviselő büszke 
lehet, függetlenül attól, hogy ellenzéki- e vagy sem. Érthetetlennek tartja az 
ellenzéki képviselők hozzáállását, hiszen kívülállóként úgy tűnhet, hogy az 
ellenzéki képviselők nem szeretik ezt a várost. Személy szerint büszke arra, 
hogy amikor Káli Sándor lett a polgármester, a város vagyona 100 milliárd forint 
volt, most pedig 220 milliárd forint. 8 év alatt sikerült a város vagyonát 
megduplázni. Ezt a számadatot ebben a közgyűlésben tavasszal tárgyalták. 
Elképesztőnek tartja, hogy a város gazdasági állapotáról, tényleges vagyoni és 
hitelhelyzetéről hazugságokat állítva riogatják a miskolciakat. A városvezetés 
eleget tett törvényi kötelezettségének, Miskolc város valós pénzügyi 
számadatait közzétette a város honlapján is, mely hetek óta hozzáférhető. 
Ennek fényében érthetetlen, hogy van olyan polgármester jelölt, aki azt mondja, 
hogy nem ismeri Miskolc város gazdálkodását, nem ismeri a számadatokat. 
Sikerült egy erőltetett fejlesztési programot végrehajtani, számtalan ponton 
folynak az építkezések. Zárásként elmondja, hogy bár van számtalan 
megoldatlan probléma, de szilárdan hisz abban, hogy ez a város az elmúlt 4, 
illetve 8 évben előrébb lépett.  
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Polgármester:  Bejelenti, hogy a meghívó szerinti napirend tárgyalására kerül 
sor.            
 
1. napirend tárgya: Javaslat az önkormányzat 2010. évi költségvetési 

előirányzatainak I. félévi módosítására. 
Tájékoztató az önkormányzat 2010. I. féléves 
gazdálkodásáról. Javaslat az önkormányzat 
költségvetésének I. félévi korrekciójára 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester     
 
Polgármester: Az államháztartási törvény és a kapcsolódó jogszabályok 
előírják az önkormányzatok részére, hogy az önkormányzat I. féléves 
gazdálkodásáról a Közgyűlést tájékoztatni kell. A beszámoló elkészítésével e 
törvényi kötelezettségünknek tesznek eleget.  
 
Az Önkormányzat 2010. évi eredeti költségvetésében a Közgyűlés 49,4 milliárd 
Ft. bevételi előirányzatot hagyott jóvá. Az előirányzat a beszámolási időszak 
végére 61,1 milliárd forintra emelkedett a különböző módosításoknak 
köszönhetően. A módosított előirányzat kialakulásában több tényező játszott 
szerepet. A legjelentősebb nagyságrendet – közel 10 milliárd Ft-ot – az előző 
évi pénzmaradvány költségvetésére történő ráépítése jelentette. Emellett a 
módosított előirányzat kialakulásához hozzájárultak az elnyert pályázatok, a 
központi költségvetésből feladathoz, célhoz kötötten kapott előirányzatok, 
valamint az intézmények saját hatáskörű előirányzat módosításai is.  
 
A bevételek teljesítése június végéig hitelfelvétellel együtt 40,8 %. Ezen belül az 
általánosságban a gazdálkodás alapjául szolgáló bevételek – SZJA, állami 
támogatás – teljesítése 46%. Ez időarányosnak tekinthető, mivel 2010. január 
1-től megváltozott a Magyar Államkincstár finanszírozási rendje. Ennek 
lényege, hogy az állami támogatást a hónap utolsó munkanapján folyósítják, 
mely a számlánkra a következő hónap első munkanapján érkezik. A féléves 
teljesítésben így csak az első öt hónap bevétele jelenik meg.  
 
Saját bevételeik teljesítésénél néhány területen elmaradás mutatkozik.  
 
Az illetékbevételnél a gazdasági válság hatására visszaeső ingatlan és 
gépjármű értékesítés mellett jelentős az illetéktörvényi változások bevételt 
jelentő hatása is. Az illeték mértéke a lakásingatlanoknál a 4 millió Ft feletti 
értékrész esetében 6 %-ról 4%-ra csökkent, míg az egyéb visszterhes 
vagyonátruházásoknál az általános 10 %-os mérték 4 %-ra csökkent.  
 
A helyi adók közül az iparűzési adónál a májusi adóbevallásokat figyelembe 
véve elmaradás várható. A gazdasági körülmények hátrányos alakulása miatt 
az adóerő képesség negatív irányban változott. Az e miatt várhatóan kieső 
mintegy 300 millió Ft-os bevételt a már megigényelt személyi jövedelemadó 
többlettámogatása azonban kompenzálni fogja.  
 
Alacsony a teljesítés az ingatlanok, földterületek értékesítésénél. Az ingatlan-
piaci kereslet visszaeséséhez a banki finanszírozásban bekövetkezett 
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változások, szigorítások is hozzájárultak. Az idén be nem fizetett nagyságrend 
az áthúzódó kiadások fedezeteként a pénzmaradvány elszámolásnál kerül majd 
figyelembe vételre.  
 
A felhalmozási célú, támogatásértékű bevételek 2,6%-os teljesítése azzal függ 
össze, hogy e tételek pályázati támogatással megvalósuló beruházásokhoz 
kapcsolódnak, ahol a bevételek lehívása a kifizetést követően történik.  
 
A beszámolási időszak végéig összességében 2,3 milliárd Ft hitel 
igénybevételére került sor. Ennek döntő hányada – 1,6 milliárd Ft – az előző 
évről áthúzódó hitelkeret terhére realizálódott. A 2010-re tervezett működési 
hitelből június végéig 200 millió Ft-ot vettünk igénybe. A 2010. évre tervezett 
fejlesztési célú hitelkeretből igénybevételre még nem került sor.  
 
Összességében elmondható, hogy a félév folyamán a gazdálkodás pénzügyi 
feltételeit a központi költségvetési támogatások, a realizált saját bevételek, az 
előző évről áthúzódó hitel felvétele, valamint folyószámlahitel igénybevétele 
biztosították. 
 
A kiadások teljesítése összességében 40,8 %-os. Ezen belül a működési 
költségek realizálása 50 %, a felújítási kiadások vonatkozásában 44,5 , míga a 
beruházásokat illetően 19,8%-os a teljesítés.  
 
A beruházások alacsony teljesítése több tényező együttes hatására vezethető 
vissza. Jelentős nagyságrendet képviselnek a beruházások között a pályázattal 
érintett feladatok. Az új indítású beruházásoknál és a már nyertes pályázatoknál 
is csak a támogatási szerződés megkötését, a közbeszerzési, engedélyezési 
eljárások lefolytatását követően indítható a munka. Néhány feladatnál a 
műszaki teljesítés a félév végéig megvalósult, csak a pénzügyi teljesítés 
húzódott át az év második felére.  
 
A működési kiadások teljesítése összességében 50%. Ebből az intézmények 
működési kiadásainak teljesítése 50,7%, míg a Polgármesteri Hivatalnál 
tervezett feladatok 49,1%-ban realizálódtak. Az intézményi működési 
kiadásokon belül a személyi kiadások és járulékaik teljesítése 44,7%, a dologi 
kiadások 68,6%-os teljesítése időarányos feletti. A személyi kiadások és 
járulékaik az előző évek hasonló időszakához képest alacsonyabb teljesítést 
mutatnak. Ez a már említett január 1-től életbe lépett finanszírozási változások 
következménye, mivel a június 30-i teljesítésben csak 5 havi bér kiadás jelenik 
meg. A dologi kiadások időarányost meghaladó teljesítése a szűkös 
költségvetésekkel, az I. féléves hosszabb fűtési idénnyel, valamint a magasabb 
élelmezési napok számával függ össze.  
 
Az intézmények egy részénél az időarányost meghaladó teljesítésekre a saját 
bevételek kedvező teljesítése fedezetet nyújtott. A szűkös költségvetések miatt 
azonban több esetben időarányost meghaladó támogatás kiutalására volt 
szükség és néhány intézménynél év végén is túlfinanszírozásra kerülhet sor. 
 
A Polgármesteri Hivatal feladatai közül a szociális ágazat néhány tételénél – 
elsősorban a rendelkezésre állási támogatásnál – időrányost meghaladó a 
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teljesítés és év végéig várhatóan többlettámogatás biztosítására lesz szükség. 
Más tételeknél viszont (pl. rendszeres szociális segély) időarányos alatti a 
felhasználás. A III. negyedévi pontosabb számbevételt követően ágazaton belül 
az előirányzatok közötti átcsoportosításra lesz szükség.  
 
Az előterjesztés döntő részében bevétellel összefüggő korrekciókra, kiadások 
közötti belső átcsoportosításokra, valamint a Polgármesteri Hivataltól az 
intézményekhez történő belső átcsoportosításokra tesz javaslatot hasonlóan az 
előző évekhez. Mindezeken túlmenően a korrekció javaslatot tesz néhány 
többletigény kielégítésére is, melyek fedezetét bevételi többletből, kiadási 
megtakarításból, illetve az általános tartalék terhére javasoljuk biztosítani. Ez 
döntő hányadban a városüzemeltetési feladatkört érinti, a 2010. évi tavaszi 
rendkívüli esőzésekkel, illetve a 2009/2010. évi átlagostól lényegesen 
keményebb téli időszakkal összefüggésben.  
 
Elmondja, hogy az előterjesztésekhez előterjesztői módosító indítványt nyújtott 
be. A módosító indítvány első pontja a Pedagógus Szakszervezettel folytatott 
tárgyalás alapján a közalkalmazotti kört érintően nettó 8.000 Ft gyermekenkénti 
iskolakezdési támogatás biztosítására tesz javaslatot. A második pont pedig a 
2010. évre tervezett fejlesztési hitel közbeszerzésével kapcsolatos biztosítékok 
nyújtására terjed ki.  
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

---Az ülést Orosz Lajos alpolgármester vezeti--- 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Lenártek András: A Fidesz frakció véleményét ismerteti. A napirend kapcsán 
olyan költségvetésről van szó, ami ennek az évnek a féléves teljesítéseiről és 
várható éves hatásairól szól. Az elmúlt 4 év költségvetésével, a város pénzügyi 
helyzetével kapcsolatban elmondja, hogy jelentős adósságállomány elé néz a 
város. Ebben az évben várhatóan 7 milliárd Ft lesz a hiány, az összes adósság 
együttvéve mintegy 40 milliárd Ft lesz ebben az évben. Ez 2002-höz képest a 
tízszeres adósságnövekedést is meghaladja. Az új városvezetés első dolga 
lesz a könyvek áttekintése, számvetés. Álláspontja szerint az új vezetés 
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jelentős problémák elé néz. Ennek oka az elmúlt 4 éves szocialista kormányzat 
önkormányzatokat ellehetetlenítő politikája, másrészt a jelenlegi városvezetés 
túlköltekezése, hasznot nem hozó beruházások elindítása. Ez a 
gazdaságszemlélet ellentmondott a városlakók igényeinek. A városvezetés nem 
volt eredményes a cigányság és a munkanélküliség problémakörének 
megoldásában. 2002-höz képest 5000-rel több a munkanélküli. 
Munkahelyteremtő beruházások indításával lehetett volna ezen segíteni. A 
Plaza Projekt kapcsán megjegyzi, hogy ennek sikeressége érdekében a MIK 
kötvényt állított ki, a másik oldalon a bérleti díjakat jelentős mértékben, évi plusz 
10 %-kal megemelte. Ebből a bevételből kívánta finanszírozni a kötvényt. 
Jelenleg a bérlők már lassan képtelenek kifizetni a bérleti díjakat, így a várt 
bevételek nem biztos, hogy befolynak. Öt éve, a kötvény kiállításának idején 
csak 3 milliárdot kellett volna visszafizetni, ez most 4,5 milliárd forint. A kamat 
és árfolyamveszteségek miatt ennek a kötvénynek a visszafizetése növekszik, 
miközben a bevételek csökkennek.  Álláspontja szerint ez annak a 
következménye, hogy nem volt elég körültekintő a városvezetés, amikor ezt a 
döntést hozta. A jelenlegi költségvetés működési bizonytalanságot rejt. A 
márciusi költségvetés tárgyalásakor 4 milliárd hiányt tervezett a városvezetés, 
akkor elmondta, hogy ez 7 milliárd lesz. Most ténylegesen ennyi a tervezett 
hiány. A működési hiány 800 millió forint. Ezt az összeget valahonnan elő kell 
teremteni. Pótlólagos finanszírozásra is szükség volt. A pénzkészletek 
alakulását tekintve január elsején 3,5 milliárd forint volt, 900 millió forint volt 
június 30-án. 2,2 milliárd forinttal lett kevesebb a város pénze. Működési 
bizonytalanság van a rendszerben, komoly pénzügyi gondok. Elmondja, hogy 
mivel ez a ciklus utolsó költségvetési tárgyalása, nemmel fognak szavazni a 
városvezetés elmúlt 4 évi tevékenységére is.    
 

--- az ülést a Polgármester vezeti--- 
 
Polgármester: Szót ad Szebeni Péternek. 
 
Szebeni Péter: A márciusban elfogadott költségvetést rendszeresen felül kell 
vizsgálni, elkészül egy beszámoló, másrészt a korrekció, hogy ez hogyan 
módosítható, ha év közben az önkormányzat pl pályázatok, előirányzat 
módosítások révén egyéb bevételekhez jut. Az önkormányzat 2010. évi 
költségvetése fedezetet biztosított a kiadásokra, úgy, hogy ebben benne 
szerepelt az árvízi védekezéssel kapcsolatos nem kis összeg is. A költségvetés 
márciusi megszavazása előtt az óvatos számítások helytállóak voltak, sikerült 
az elmúlt időszakban lejátszódó gazdasági folyamatokat előre jelezni, és ennek 
megfelelően tervezni a bevételeket és kiadásokat. Megjegyzi, hogy az árvízi 
védekezés több száz milliós költségeinek állami forrásait nem tartalmazza az 
anyag, mert június 30-ig nem érkezett olyan állami támogatás, amely ezt a 
feladatot tartalmazta volna. Számos pályázatot nyújtottak be a védekezés és a 
helyreállítás költségeinek fedezésére, de ezeknek csak a töredékét bírálták el, a 
legtöbbre még csak válasz sem érkezett. Álláspontja szerint az állam az 
önkormányzattal fizetteti meg az állami feladatokat. A legtöbb megyei 
önkormányzat is hasonló problémával küzd. Számvetésében megállapítja, hogy 
az elmúlt 4 évben 16 alkalommal mondta el az MSZP frakció véleményét a 
költségvetési előterjesztésekkel kapcsolatban, és örömmel állapítja meg, hogy 
sikerült a költségvetés egyensúlyát megtartani. Ez a megvalósított 
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takarékossági gazdálkodás eredménye. A város és az intézmények 
működésében ezek a takarékossági intézkedések nem okoztak zavarokat. 
Hitelek igénybevételére szinte csak a fejlesztési elképzelések 
finanszírozásához volt szükség. Az ellenzék állítása szerint csak rémhírekkel, 
valótlanságokkal támadja a város gazdálkodását, építő elképzeléseiket nem 
mutatták be a miskolciaknak. A költségvetést soha nem szavazták meg, 
módosító indítványaik értelmezhetetlenek voltak. Véleménye, hogy a tények 
azonban az ellenzék szavazatainak hiánya esetén is tények maradnak. A 
hitelállományról mindig pontos beszámoló készült, ami a város honlapján is 
megtekinthető. A választási kampányok során az ellenzék képviselői hol 50, hol 
60 milliárdos adósságról beszéltek a tényleges 23,5 milliárdos helyett. Bár ebbe 
beleszámították a Holding adósságát is, de elfelejtették megemlíteni e társaság 
bevételét. Álláspontja szerint nem tudták értelmezni a város vagyonának 
fogalmát sem. Példaként említi az egyik Fideszes képviselő javaslatát, mely 
szerint ha egy város vagyona nő, alaptőkét kellene emelni. Tájékoztatást ad 
arról, hogy Miskolc város vagyona az elmúlt 8 évben több, mint 102 milliárd 
forintos gyarapodást ért el, ami azt jelenti, hogy minden egyes miskolcira közel 
600 ezer forintos vagyonnövekedés jut. Ez az adat szembeállítható az egy főre 
jutó 135 ezer forintos hitelállománnyal. Megköszöni az MSZP frakció nevében a 
Polgármesteri Hivatal és a városi intézmények munkatársainak, a tagvállalatok 
dolgozóinak, hogy munkájukkal elősegítették a takarékossági elképzelések 
megvalósítását. Köszöni a sikeres pályázati munkát.  
 
Polgármester: Dr. Szinay Attilának ad szót. 
 
Dr. Szinay Attila: Kiragad a város költségvetéséből egy elemet, a MISEK Kft. 
helyzetét, és elmondja, hogy ez évek óta nehezíti a város gazdálkodását. 
Belátja, hogy az egészségügy helyzete országos probléma, de emlékezteti a 
Közgyűlést, hogy ígéretet kaptak arra, hogy állami támogatással segítenek a 
közel 1,5 milliárd forintos adósságállomány csökkentésére. Szeretné megtudni, 
hogy milyen elképzelései vannak a jelenlegi vezetésnek a kórház 
megmentésére. Megemlíti, hogy egy szocialtista politikus által vezetett cég, az 
X-Centrum Kft. felszámolási eljárást kezdeményezett a MISEK ellen. 
Összegezve megállapítja, hogy a város költségvetésének az egyik 
legneuralgikusabb pontja az egészségügyi ellátás, különösen a kórház ügye, 
várja a megoldási javaslatokat. Reméli, hogy ezzel kapcsolatban központi 
segítség is érkezik, de helyben is tenni kell valamit a megoldás érdekében.  
 
Polgármester: Lezárja a vitát. Elmondja, hogy minden adat nyilvános és az 
interneten hozzáférhető. A tényadatokból természetesen mindenki más-más 
következtetést von le. A fejlesztések magukért beszélnek. A konkrét kérdésre – 
ami a kórház helyzetét érinti – válaszolva elmondja, hogy a kórházat megvédik 
a privatizációtól, attól, hogy azt bárki valahová becsatolja, és minden erejükkel 
azon vannak, hogy a kórház pénzügyi helyzete stabilizálódjon. Ehhez 
kormányzati támogatásra is számítanak. Szól arról is, hogy a szocialista 
kormányzat súlyponti kórház finanszírozást adott a Borsod-Abaúj-Zemplén 
Megyei Kórháznak, így lényegesen kedvezőbb feltételek mellett dolgozhatnak. 
Fontosnak tartja hangsúlyozni, hogy a kórház megmarad, működéséhez 
biztonságos munkafeltételeket, ennek finanszírozását garantálják. Bízik a 
kormányzatban és annak egészségpolitikájában függetlenül attól, hogy itt 
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szocialista városvezetés van. Ami az X-Centrum által indított eljárást illeti, 
elmondja, hogy tudomása szerint tárgyalások folynak a kórházzal, megegyezés 
várható az ügyben.     
  
 
2. napirend tárgya: Javaslat a 2010. május-június hónapokban 

kihirdetett veszélyhelyzetek időszakában 
megsemmisült, vagy helyreállíthatatlanná vált 
lakóingatlanok kárenyhítésre kapott központi 
támogatás felhasználásáról szóló rendelet 
megalkotására 

 
Előterjesztő:   Káli Sándor polgármester  
 
Polgármester: A 2010. május – június hónapokban kihirdetett 
veszélyhelyzetek időszakában felmerült védekezési költségekről szóló 
1148/2010.(VII.8) sz. Kormány határozat végrehajtására a Borsod-Abaúj-
Zemplén Megyei Közgyűlés Elnöke intézkedett a károk felméréséről és 
pontosításáról. Elmondja, hogy kollégái egy hétvégén tették lehetővé, 
hogy különböző közintézményekben a lakók bejelenthessék a károkat, és 
ezeket összesíthessék. A Megyei Önkormányzat javaslata és a Kormány 
határozata alapján Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 1 db 
helyreállíthatatlanná vált lakóingatlan károsultjának kárenyhítésére 
igényelhet összesen 9 millió Ft támogatást. Az Országos 
Katasztrófavédelmi Főigazgató levelében tájékoztatta az érintett 
önkormányzatokat a szükséges intézkedések megtételéről. Ennek 
értelmében azon önkormányzatoknak, amelyek érintettek, helyi rendeletet 
kell alkotni a kapott központi támogatás felhasználásáról, valamint az 
érintett ingatlan tulajdonosával támogatási megállapodást kell kötniük. 
Sajnálatosnak tartja, hogy egyetlen ingatlan került a támogatás körébe, 
ennek indokait kormányzati berkekben kell keresni, a rendelet 
megalkotására egy utasítás folytán kerül sor.   

 
Tájékoztatja a Testületet, hogy jelen előterjesztéshez előterjesztői 
módosító indítványt nyújtott be, melyet képviselőtársai is megkaptak.  

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. Dr. Simon Gábor elmondja, hogy 
elképesztő jogalkalmazási gyakorlattal állnak szemben, amit a 
Kormány ráerőltetett valamennyi településre. A kormányzat eldönti, 
hogy a több száz károsult közül egyet lehet támogatni és előírja 
Miskolc városának, hogy alkosson egy rendeletet, mely egyidejűleg 
hatályát is veszti. Ezt jogi nonszensznek tartja.  
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Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. Hozzászólásra ad szót 
Bartha Györgynek. 
 
Bartha György: Az állami káralappal kapcsolatban jelzi, hogy egy napjuk volt 
arra, hogy a károkat felvegyék, és azt a Megyei Közgyűlésnek, azon keresztül a 
Kormánynak közvetítsék. Egy hétvége alatt 174 bejelentés történt, egyetlen 
egyről dönt a Közgyűlés. A többi károsult még csak tájékoztatást sem kapott 
arról, hogy támogatásban nem részesülnek. Időközben a Pacsirta utcai 
lakóingatlan is lakhatatlanná vált, ez sem kerülhetett be az állami káralapba. Az 
árvízi védekezésre fordított összeg a három árvíznél Miskolcnak 250 millió 
elfogadott költsége volt, ebből megérkezett 84 millió. Egyedül Bükkszentlászlón 
kb. 100 millió forintos kár keletkezett. Az önkormányzat a vis maioros önerőből 
kezdte el a sürgős munkálatokat, várni nem lehetett. Emlékezteti a Közgyűlést 
Sebestyén László ígéretére, mely szerint az Orbán-kormány mindent ki fog 
fizetni. Ez álláspontja szerint nem valósult meg. 
 
Polgármester: Hozzászólásra ad szót Bazin Géza képviselőnek: 
 
Bazin Géza: Pereces ügyében jelzi, hogy a tavaszi esőzések okán mind a 
belvíz, mind pedig a szennyvíz nagy károkat okozott. Ő is emlékezteti a 
képviselőtestületet Sebestyén László ígéretére, jelzi, hogy tart attól, hogy ez 
sem fog megvalósulni. Kéri az országgyűlésbe beválasztott képviselők 
segítségét a probléma megoldása érdekében.        
 
Polgármester: A vitát lezárja. Elmondja, hogy a támogatásban részesülő egy 
darab érintett röplapokat terjeszt további adományok elnyerése érdekében. Civil 
szervezetek, az önkormányzat segítették a rászorulót, a képviselő-testületből 
Dr. Hardonyi András 500 ezer forinttal támogatta személyesen az érintettet. 
Ennek fényében etikátlannak tartja ezt az eljárást, a röplap terjesztését.   
 
3. napirend tárgya:  Javaslat a szabálysértési pénzbírság 

legmagasabb összegének emelése miatt 
szükséges egyes önkormányzati rendeletek 
módosítására  

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A szabálysértési törvény 2010. augusztus 19-én hatályba 
lépett módosítása az önkormányzati rendeletben megállapítható 
pénzbírság legmagasabb összegét harmincezer forintról ötvenezer forintra 
emelte. Ennek megfelelően javasolja azon helyi rendeleteink módosítását, 
melyek tartalmazzák a kiszabható pénzbírság legmagasabb összegét. 

 
Tájékoztatja a Testületet, hogy az előterjesztéshez előterjesztői 
módosító indítványt nyújtott be, melyet képviselőtársai is megkaptak.  

 
 Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőtársainak ad szót. Megadja a szót Dr. Simon Gábornak. 
 
Dr. Simon Gábor: Fontosnak tartja megemlíteni, hogy Miskolcon rendnek, 
nyugalomnak kell lennie, aki ez ellen vét, az szabálysértési bírsággal sújtható.  
Kiemelendőek az éjszakai randalírozások, az allergén növényekkel, települési 
hulladékokkal kapcsolatos szabályok megszegését. Üdvözli a törvényi 
módosítást, de jelzi, hogy a végrehajtásban a hivatal illetékesei a lehető 
legszigorúbban járjanak el.  
 

--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. --- 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Szót ad Szebeni Péternek. 
 
Szebeni Péter: Elmondja, hogy minden szabály annyit ér, amennyire be tudják 
tartatni.  Megemlíti a köztéri italozás problémáját, amely főleg a belvárosi, 
főutcai területekre jellemző, és 1998 óta tilos. A vendéglátó ipari egységek egy 
része sem tartja be azt a szabályt, hogy 18 éven aluliakat nem szolgál ki 
szeszes itallal. E probléma felszámolásához kéri az illetékesek segítségét.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Hircsu Ákosnak ad szót. 
 
Hircsu Ákos: Legnagyobb problémának nem a bírság mértékét tartja, hanem 
azt hogy az ilyen tevékenységekkel szemben nincs hatékony fellépése az 
önkormányzatnak. Viszonylag alacsony számú olyan esetről tud, amikor 
szankcionálásra kerülnek ilyen események. A szemétlerakás kapcsán 
személyes tapasztalatát is említve megjegyzi, hogy a városban számos olyan 
illegális szemétlerakó ismert, amelyek évek óta problémát okoznak. Javasolja 
ezekhez térfigyelő kamerák telepítését. A Számozott utcák, Tetemvár 
Bábonyibérc, Hidegsor szennyvízhelyzetére is kitérve előadja, hogy ezen a 
területen civil szervezetek, civil személyek jelzik a szennyvíz elvezetésének 
hiánya miatti közegészségügyi problémákat. Kéri, hogy az érintett lakosokat 
bírsággal is kötelezzék a szabályok betartására. A közterület felügyelet 
munkájával kapcsolatban nehezményezi, hogy nincs a megfelelő eszközökkel 
ellátva, éjszakánként egyetlen autóval teljesít szolgálatot. Ilyen feltételekkel 
nehéz tőlük eredményeket elvárni. Javasolja egy közös konstrukció kialakítását 
a közterület felügyelet és a rendőrség között. A parlagfű problematikájával 
kapcsolatban elmondja, hogy Miskolc sok közterületén is sok parlagfű van, pl. 
Diósgyőrben a Szinva-patak partján.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A vitát lezárj. 

---Ebédszünet--- 
 

--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. --- 
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4. napirend tárgya: Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
csatlakozásra 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester         
 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A felsőoktatási szociális ösztöndíjrendszer 
az esélyteremtés érdekében a hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló 
fiatalok számára is elérhetővé kívánja tenni a felsőoktatásban való 
részvételt. Miskolc megyei Jogú Város Önkormányzata a kezdetektől, – 
2000/2001. tanévtől –minden évben csatlakozott eddig ezen ösztöndíjra 
kiírt pályázathoz. Az eddigi pozitív tapasztalatok alapján, – a szociálisan 
rászoruló fiatalok érdekében -  készült ez az előterjesztés, mely az újra 
kiírt pályázathoz történő csatlakozásról szól.  
  
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 

 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság ügyrendi javaslatával egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A vitát lezárja. 
 
5. napirend tárgya: Javaslat a 13. sz. házi gyermekorvosi körzet 

megszüntetésére 
 
Előterjesztő: Dr. Mokrai Mihály alpolgármester     
 
Orosz Lajos alpolgármester: A 13. számú házi gyermekorvosi körzet 
orvosa azzal a kérelemmel fordult Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatához, hogy nyugdíjba vonulása miatt házi gyermekorvosi 
tevékenységét 2010. augusztus 1. napjától meg kívánja szüntetni. 
Az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény alapján fennálló 
működtetési jogát nem tudta elidegeníteni ezért kéri, hogy a körzet 
betegeinek az ellátásáról az önkormányzat gondoskodjon. 
Az érdekképviselettel és a szakmai szervezetekkel lefolytatott 
egyeztetések után az az egységes álláspont került kialakításra, hogy a 
körzet kerüljön megszüntetésre és az ellátási területe felosztásra, a két 
szomszédos házi gyermekorvosi körzet között.  
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A vitát lezárja. 
 
6. napirend tárgya:  Javaslat a 15. számú házi gyermekorvosi körzet 

működtetési joga átadásának jóváhagyására és a 
15. és 16. sz. házi gyermekorvosi körzet 
összevonására 

 
Előterjesztő: Dr. Mokrai Mihály alpolgármester     
 
Orosz Lajos alpolgármester: A 16. számú házi gyermekorvosi körzet 
orvosa, azzal a kérelemmel fordult Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatához, hogy járuljon hozzá a 15. sz. házi gyermekorvosi 
körzet működtetési jogának megvásárlásához, és tekintettel arra, hogy 
mindkét körzet alacsony lakosságszámmal rendelkezik a 16. sz. és 15. sz. 
házi gyermekorvosi körzet –amennyiben arra mód és lehetőség van - 
kerüljön összevonásra. 
Az előterjesztésben megfogalmazott javaslat értelmében a 16. és 15. 
számú házi gyermekorvosi körzet ellátási területe összevonásra kerülne 
és a továbbiakban 16. sz. házi gyermekorvosi körzetként működne.  
 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A vitát lezárja. 
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7. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata szolgáltatásszervezési 
koncepciójának felülvizsgálatára 

 
Előterjesztő: Dr. Mokrai Mihály alpolgármester     
 
Orosz Lajos alpolgármester: A szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény rendelkezése értelmében Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2004. évben elkészítette a szociális 
szolgáltatástervezési koncepcióját. A jogszabályi előírások alapján a 
koncepció tartalmát – a kitűzött célok megvalósulása, értékelése, új célok 
megfogalmazása céljából – kétévente felül kell vizsgálni.  

 
A felülvizsgálat célja, hogy a városban az elmúlt két év alatt felmerülő 
valós igényeket felmérve, az ellátórendszer az időközben bekövetkező 
változásokra a legoptimálisabb módon tudjon reagálni, a minőségi ellátás 
érdekében.  

 
Jelzi, hogy a napirendi ponthoz előterjesztői módosító indítvány került 
benyújtásra, melyet képviselőtársai is megkaptak.  

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság  3 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett  

nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság: egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. Szilágyi Gizella elnök asszony összefoglalót 
ad a bizottság elmúlt 4 éves munkájáról, megköszöni a kollégák munkáját. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
 
 

8. napirend tárgya:  Javaslat az FPP-n kívüli területen lévő helyiségekre 
vonatkozó bérleti szerződéseket érintő módosításra 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester     
 

Orosz Lajos alpolgármester: Az Önkormányzat Közgyűlése 2010. június 
24-én a belvárosi üzlethelyiségek bérlői részére 2010. július 1-től az FPP 
területén a villamos projekt kivitelezésének befejezéséig, a villamosforgalom 
újraindulásáig – előreláthatólag 2010. szeptember 30-ig – 40 % kedvezményt 
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biztosított a mindenkori szerződés szerinti bérleti díjból a villamos projekt 
kivitelezési munkálatai által okozott esetleges hátrányok kompenzálására. 
 
Az FPP-n kívüli területen lévő bérlők is kérelemmel fordultak a Város 
vezetéséhez, hogy vizsgálja meg azon bérlők helyzetét, akiknek forgalmára a 
villamospálya építése közvetlenül kihatással lehet: Bajcsy-Zsilinszky-
Nagyváthy J. közötti útszakaszon. 
 
A MIK Zrt. megvizsgálta a villamos projekt által még érintett szakaszokat és a 
bérlők kérelmét, és ennek alapján jelen előterjesztés és határozati javaslat az 
FPP-n kívüli területeken – a Tizeshonvéd utca Nagyváthy utcai 
kereszteződésétől a Bajcsy Zs. Utca végéig – a bérlők átmeneti 
finanszírozási-pénzügyi problémáinak könnyítésére tesz javaslatot a korábbi 
FPP-s kedvezményhez hasonló konstrukcióban. 
 

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
---az ülést Káli Sándor polgármester vezeti --- 

 
 
 
 
Bizottsági vélemények: 

 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egy tartózkodással támogatta az előterjesztést 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság: egyhangúlag 

támogatta az előterjesztést 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 3 igen és 3 nem szavazattal nem 

támogatta az előterjesztést  
 

Polgármester : Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 

Lenártek András: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondja, hogy frakciója 5 
éve jelzi, hogy az egész projekttel kapcsolatban vannak fenntartásaik. Nem tartják 
elégségesnek a bérleti díj problémák ilyen formában történő rendezését. Sok bolt 
csőd közeli helyzetbe került, a gazdasági helyzet, fizetőképes kereslet csökkenése 
miatt is. „Nem” szavazatukat nem a konkrét eset miatt teszik, hanem az egész 
Plaza Projekt kérdéskörére globálisan.  

 
Dr. Simon Gábor: Kifogásolja, hogy képviselőtársa a Plaza Projekt kérdéskörét 
feszegeti. A közgyűlés több mint 450 kereskedőnek 2009. október 1-től 
kedvezményt nyújt a bérleti díjból. A kedvezmény tárgyalásakor felmerült, hogy ez 
egyéb kereskedőket is érintsen, nevezetesen Szilágyi Gizella képviselő asszony 
kérte, hogy a javaslat szerinti területek kereskedői is kapjanak kedvezményt.  
Amennyiben az ellenzék a kedvezmény mértékét kevesli, úgy módosító indítványt 
lehetett volna benyújtani az előterjesztéshez.  
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Polgármester: A vitát lezárja. 
 

9. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Egyetem részére biztosított 
lakások szolgálati jellegének megszüntetésére 

 
Előterjesztő:                Káli Sándor polgármester     
 
Polgármester: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a Közgyűlés 
határozataival mindösszesen 12 szolgálati lakást biztosított a Miskolci 
Egyetem oktatói részére. Jelen előterjesztés három – a bérlők által 
előterjesztett – vételi kérelemmel összefüggésben készült. A kérelmek 
teljesítéséhez a tulajdonos részéről a szolgálati jelleg megszüntetése 
szükséges, melynek feltétele, hogy a Miskolci Egyetem a lakások szolgálati 
jellegéről lemond, és azok helyett újabb önkormányzati lakások biztosítását 
nem kéri. A szolgálati jelleg megszüntetését követően a lakások 
értékesíthetőek a mindenkor hatályos rendelet és az értékesítésre 
vonatkozó közgyűlési határozat alapján. 

 
 

Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 

Bizottsági vélemények: 
 

 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag 
támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Pénzügyi Bizottság  támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 

A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: A vitát lezárja. 
 

10. sz. napirend tárgya: Javaslat pályázat benyújtására 
létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatos 
hozzájárulás elnyerésére 

 
Előterjesztő:             Káli Sándor polgármester     
 
Polgármester: A Tisztelt Közgyűlés a II-21/43.248/2010. számú 
határozatával korábban már elfogadta az oktatási ágazatban a tanulólétszám 
csökkenése miatt az osztályszámok, illetve a pedagógus és egyéb 
alkalmazotti létszám csökkentését.  
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A Magyar Köztársaság 2010. évi költségvetési törvény értelmében lehetőség 
nyílik arra, hogy az álláshelyek megszüntetésével együtt járó 
többletkiadások pénzügyi fedezetét pályázat útján megigényeljék. 
 
Az intézmények vezetői, mint a munkáltatói jogkör gyakorlói 12 fő után 
igénylik ezen költségeket, 3 óvónőnek, 6 tanítónak, 1 napközis nevelőnek, 1 
tanárnak és 1 portásnak szűnt, illetve szűnik meg a munkaviszonya. 
 
2010. évben 6 millió 912 ezer 
2011. évben 30 millió 650 ezer forint 
támogatás várható a benyújtott pályázat elfogadása esetén.    

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 

A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 

 
11. sz. napirend tárgya:  Javaslat Jókai Mór (1825-1904) 

domborművének elhelyezésére 
 

Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester     
 

Polgármester: Nyírő Pál önkormányzati képviselő úr kezdeményezésére a 
Jókai lakótelep névadójának, Jókai Mórnak (1825-1904) – akinek eddig még 
nem volt a lakótelepen emléktáblája – szeretnének feliratokkal ellátott, fa 
faragású domborművet emeltetni. Az alkotás Miskolc, Fábián út 6/a. számú – 
Malom néven ismert – ház külső falára kerül, amely a Miskolci Szimfonikus 
Zenekar székhelye, és a lakótelep központi része.  

 
A művet és a feliratokat Mónus Béla budapesti szobrászművész készítette. 
Jókai Mór domborművének elhelyezéséhez hozzájárulását adta Viszlai 
József főépítész úr és Szabó Péter úr, a Miskolci Szimfonikus Zenekar 
igazgatója. 

 
A dombormű tervezett ünnepélyes átadása 2010. szeptember 15-én lesz.  

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság 4 igen és 2 tartózkodás mellett támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. Nyírő Pálnak ad szót. 
 

Nyírő Pál: Elmondja, hogy 16 éve önkormányzati képviselője a 15. 
választókörzetnek. Évek óta igény, hogy helyezzék el a névadó domborművét. A 
mű elkészült, a hivatalos engedélyeztetés megtörtént. A domborművet Mónus 
Béla készítette.  

 
Szűcs Tamás: Elismerve Nyírő Pál Úr munkásságát kifogásolja, hogy az 
emléktáblán feltüntetésre került, hogy : „Állíttatta Nyírő Pál önkormányzati 
képviselő”.  Nehezményezi továbbá, hogy történt ez annak ellenére, hogy a tábla 
elkészültét az önkormányzat finanszírozta.  

 
Polgármester: A vitát lezárja. 

 
12. sz. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése 

által alapítóként vagy társalapítóként létrehozott 
közhasznú szervezetek 2009. évi szakmai 
munkájáról és elszámolási kötelezettségének 
teljesítéséről szóló beszámoló elfogadására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester  

 
Polgármester: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának kötelező és 
önként vállalt feladatainak ellátását több olyan közhasznú szervezet segíti, 
melyek működését az önkormányzat anyagilag is támogatja. Ezek 
elsősorban a közoktatási, művelődési, kulturális, sport és szociális 
feladatokhoz kapcsolódnak.  

 
A Közgyűlés által alapítóként vagy társalapítóként létrehozott közhasznú 
szervezetek minden évben elkészítik pénzügyi és szakmai beszámolójukat, 
melyen keresztül a nyilvánosság is betekintést nyerhet a szakmai munkába. 
Jelen előterjesztés a 10 közalapítvány 2009. évi szakmai beszámolójának 
elfogadására tesz javaslatot. 

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság: egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását.  

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  

 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 

 
 
13. sz. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

génmódosítás-mentes övezetté 
nyilvánítására 

 
 Előterjesztő:  T. Asztalos Ildikó, a Környezetvédelmi és Energiaügyi 

Bizottság elnöke  
 

T. Asztalos Ildikó:  Az előterjesztés  egy együttműködés eredménye. Elmondja, 
hogy az előterjesztés nem tudja létrehozni azt a kívánatos magatartást, hogy 
Miskolc város területére kizárólag génmódosítás-mentesen kerülhessenek be 
élelmiszerek. De Európa-szerte kibontakozni látszik egy mozgalom, amely a 
génmódosítás ellen érvel. Sok város és régió csatlakozott ehhez a 
kezdeményezéshez, kéri képviselőtársait, hogy Miskolc is csatlakozzon ehhez a 
kezdeményezéshez. Megköszöni a támogató civil szervezetek együttműködését, 
munkáját. Külön köszönetet mond Némethné Bartha Ágnesnek a bizottságban 
végzett munkájáért.   

 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 

 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
Polgármester: 14. napirend visszavonásra került.  
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15. sz. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzat tulajdonában lévő 
forgalomképtelen ingatlanok 
törzsvagyonból való kivonására 

  
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az 1/2005. (II. 10.) sz. önkormányzati rendelet szerint a 
funkcióját vesztett vagyont a funkcióvesztéssel egyidejűleg minősíteni kell, 
mely szerint a vagyontárgy az Önkormányzat törzsvagyonába, vagy 
forgalomképes vagyoni körébe kerül besorolásra.  Az ingatlanok 
törzsvagyonból való kivonásával az 1/2005. (II. 10.) sz. önkormányzati 
rendelet 11. §-ának előírásai szerinti átminősítés történik meg, mivel az 
ingatlan eredeti funkciója módosult, és annak felhasználási kategóriája az 
Építési Szabályzatban is módosításra került. Összességében a MÉSZ által 
szabályozott terület felhasználás kerül megvalósításra és végrehajtásra a 
törzsvagyonból történő kivonással.  
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.   

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
16. sz. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzati intézmények 

főzőkonyháin történő menzareform 
megvalósítására hozott határozat 
módosítására 

 
Előterjesztő:  6 önkormányzati képviselő 

 
Polgármester: Megadja a szót Dr. Simon Gábornak. 

 
Dr. Simon Gábor: Elmondja, hogy technikai módosításról van szó, az érdemi 
döntést a Közgyűlés már meghozta. A program halad, a módosítás azért 
szükséges, mert az ÁFA költség megspórolható, abban az esetben, ha az 
eszközök beszerzését az intézmények, mint ÁFA visszaigénylők végzik. Ehhez 
kéri a képviselőtársak hozzájárulását. 
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Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztést. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
  elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság : egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
 
17. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Vasgyári Piac üzemeltetésével 

kapcsolatban hozott határozat módosítására 
 

Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester     
 

Polgármester: A Testület júniusi ülésén határozott a Vasgyári Piac 
üzemeltetési szerződésnek meghosszabbításáról, valamint a piac területén 
gombavizsgáló létrehozásáról. Ezt követően a BAZ Megyei KISOSZ elnöke 
levélben úgy tájékoztatta, hogy az elmúlt 5 év működési tapasztalataiból 
kiindulva a Vasgyári Piacon semmilyen igény nem merült fel a vásárló 
közönség, illetve az árusok részéről gombavizsgáló működtetésére.  

 
Amennyiben teljes nyitvatartási időben kellene üzemeltetni a gombavizsgálót, 
ez éves szinten kb. 4 millió forint/év többletköltséget jelentene. Ennek a 
költségnek a viselése a jelenlegi bevételekből nem finanszírozható. 
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Pénzügyi Bizottság:  nem támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 
Lenártek András: Megkérdőjelezi, hogy valóban 4 millió forintba kerül-e a 
gombavizsgáló működtetése, a KISOSZ-nak hogyan lehet olyan piacpolitikája, 
hogy nem kíván a vásárlóknak ilyen lehetőséget biztosítani. A probléma másik 
része, hogy ma Miskolcon a vasárnapi nap folyamán nincs gombavizsgáló, a 
Búza téri piacon is csak szombaton és 13 óráig működik gombavizsgáló. Úgy 
véli, hogy ezzel a városnak foglalkoznia kell.  
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--- Fedor Vilmos alpolgármester vezeti az ülést--- 
 

 Gazdasági Bizottság: Támogatta az előterjesztést  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság: Támogatta az előterjesztést. 

 
Fedor Vilmos alpolgármester: megnyitja a napirend feletti vitát. 

 
Hircsu Ákos: Kéri a Közgyűlést, hogy ne támogassák az előterjesztés 
elfogadását. Valós igénye a környéken élőknek a gombavizsgáló működése, a 
piacon erdei gomba árusítása is tilos. A működési költség nem mérhető össze az 
egészségügyi kockázattal. Béres János a Miskolci Gombász Egyesület elnöke 
úgy tájékoztatta képviselő urat, hogy szakembert tudnak biztosítani, korábban 
egy munkakörben, 8 órás műszakban más feladatokkal együtt látta el ezt a 
tevékenységet. Álláspontja szerint így a 4 millió forint költség jelentős mértékben 
csökkenthető. A város vezetésétől további egyeztetést kér ez ügyben.   

 
Dr. Tompa Sándor: Álláspontja szerint nem jó, ha a Közgyűlési döntéssel 
kényszerítenénk egy működő vállalkozást arra, hogy olyan feladatokat is 
ellásson, ami adott esetben üzleti érdekeltségébe nem fér bele. Kéri 
Polgármester urat, közvetítsen a felek, nevezetesen  a KISOSZ és Béres Úr 
között.  

 
Hircsu Ákos: Nem ért egyet Tompa képviselő úrral. Felhívja a figyelmet arra, 
hogy a Közgyűlés nem most dönt arról, hogy kötelezi a piacot a gombavizsgáló 
működtetésére. Erről korábban már döntött, a KISOSZ nem tudja vállalni a 
kötelezettségét. Ezt a Közgyűlésnek nem szabad hagynia.  

 
Dr. Hardonyi András: Született diósgyőri lakosként elmondja, hogy sokakat 
ismer, akik nem veszik igénybe a gombavizsgálókat. Emlékezteti a képviselő 
testületet, hogy volt egy gombavizsgáló a Csanyikban, ami sajnos leégett. 
Megfontolandó, hogy az Erdőgazdasággal kellene felvenni a kapcsolatot.  

 
Fedor Vilmos alpolgármester: A napirend felett a vitát lezárja. 

  
18. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Közgyűlés 2010. évi II. félévi 

munkatervének megállapítására 
 

Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 

Fedor Vilmos alpolgármester: A Hivatal főosztályainak, és a Közgyűlés 
frakcióinak javaslata alapján, az Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 7/2007. sz. rendelet 12. §-ában foglaltaknak 
megfelelően készült el a Testület 2010. II. félévi munkaterve. 

 
  Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és ügyrendi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását 
 Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Gazdasági Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Városfejlesztés, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság: támogatta az 

előterjesztés elfogadását 
 Egészségügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását 
 Ifjúsági, Szociális és Sport Bizottság: támogatta az előterjesztés 

elfogadását 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását 
 

Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A napirend felett a vitát lezárja. 
 
19. sz. napirend tárgya:  Beszámoló „Miskolc városi villamosvasút 

fejlesztése” nagyprojekt előrehaladásáról 
2010. január – 2010. augusztus időszakban 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester  
 

Fedor Vilmos alpolgármester:  A „Miskolc városi villamosvasút fejlesztése” 
nagyprojekt népszerűbb nevén a Zöld Nyíl projekt az elmúlt fél évben mindenki 
számára látható és érzékenyen érintő módon halad előre. 
A meglévő pálya rekonstrukciója a Tüzér utca és a Thököly utca közötti szakaszon 
május hónap elejétől megindult. Ezen munkálatok: 

 meglévő pályabontással, alaprétegek kialakításával, 
 alépítménybe kerülő védőcsövek és energiaellátást biztosító 

kábelek lefektetésével, 
 új pályalemez vasalás és betonozás elkészítésével, 
 az új sínek lerakásával és beszabályozásával, 
 rugalmasságot és rezgéscsillapítást biztosító speciális anyagok 

beépítésével, 
 felsővezetékes oszlopok állításához szükséges alapok 

elkészítésével, 
 útátjárók megépítésével 

járnak. Ezen munkálatok folytatódnak folyamatosan egy-egy szakasz 
építése során. 
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A most munkába fogott szakasz várható befejezése 2010. november 8, úgy 
hogy október hónapban már a villamos közlekedés is megindulhat. 

A projekt előrehaladását sajnos akadályoztatja az a tény, hogy a villamos 
járműszállításra és a PR és kommunikációs feladatokra kiírt tenderek Közbeszerzési 
döntőbizottságnál megtámadásra kerültek és eredménytelenül zárultak. 
A további teendők a következő időszakban: 

 a folyamatban lévő új villamos közbeszerzési eljárás eredményes 
lezárása, 

 a PR és kommunikációs feladatok Kedvezményezett hatáskörében 
történő sikeres elvégzése, 

 a pályaépítés további szakaszon történő végzése. 

          Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 

Bizottsági vélemények: 
 
        

 Jogi és Ügyrendi Bizottság: nem támogatta az előterjesztés 
elfogadását 

 Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Gazdasági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság: egyhangúan támogatta 

az előterjesztés elfogadását 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság: támogatta az 

előterjesztés elfogadását 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Juga György: Elmondja, hogy a városlakók nem pozitív életérzésekkel 
viszonyulnak a beruházáshoz. Ez álláspontja szerint az ún. ügyetlenkedésnek 
tudható be. Pozitívum, hogy az építkezés elindult. Nehezményezi, hogy a 
tervezés az építkezéssel gyakorlatilag párhuzamosan zajlik. A mai napig 
nincsenek meg a megállótervek. Nem tudható, hogy a végső finanszírozások 
hogyan néznek majd ki, pl. a Tiszai Pályaudvaron a végállomás terve nincs 
meg, ahogyan a berekaljai hosszabbítás végállomása kapcsán a tulajdonjog 
rendezése sem történt még meg. Ez keresztez jó néhány egyéb beruházást az 
IVS-sel. Ez az oka annak, hogy nem osztatlan a lelkesedés a lakosság részéről. 
A lakosság tájékoztatására rendelkezésre álló több mint 200 millió forint 
felhasználatlanságát is nehezményezi. Idén, másfél éves késéssel sikerült egy 
közbeszerzési eljárást elindítani, a döntőbizottság az egész eljárást 
megsemmisítette, a várost több milliós bírsággal sújtotta. Azóta sem jobb a 
helyzet. Az új jogszabály szeptember 15-én lép hatályba. A villamos járművekre 
kiírt közbeszerzés szintén eredménytelenül zárult le. Felhívja a figyelmet a 
tájékoztatás fontosságára. A projektirányítás terve, hogy közbeszerzési törvény 
új keretei között kisebb szeletekre bontva versenyeztetné meg az adott 
feladatokat, ami a helyi vállalkozók bevonását teszi lehetővé, akkor örömteli 
kezdeményezés. Kéri, hogy ne csak 2-3 vállalkozó ajánlatát kérjék be, hanem 
minél több helyi vállalkozót vonjanak be a munkálatokba.  
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---- Káli Sándor polgármester vezeti az ülést --- 
 
Dr. Simon Gábor: Elmondja, hogy az építkezés megkezdésekor szerették 
volna megvizsgálni az előző nagyprojekteket tapasztalatszerzés céljából, de 
meg kellett, hogy állapítsák, hogy ilyenek nem voltak. Utal arra, hogy számtalan 
kérdés menet közben derül ki, melynek okán heti rendszerességgel egy ún. 
koordinációs ülés működik, nem egy kész kiviteli terv valósul meg, hanem 
egységárakkal egy folyamatos gördülő tervezés mentén a tervezést 
folyamatosan módosítják. Erre mind az európai uniós jogszabályok, mind a 
magyar szerződések lehetőséget nyújtanak. A Juga képviselő úr által 
felsoroltakat kis dolgoknak tartja, a nagy dolog álláspontja szerint az, hogy van 
Miskolcnak egy beruházása, amely halad, és októberre az első szakaszépítés 
megtörténik. A járműbeszerzés tényleges gond, mint más városokban is. 
Pozitív példa Szeged abból a szempontból, hogy a tender sikeres volt, de ha 
megvizsgálnánk az általuk megvásárolt járművek műszaki jellemzőit, nem 
örülnénk hasonló villamosoknak. Reméli, hogy a további kivitelezések, és a 
megvalósítani kívánt É-D-i villamosterv gördülékenyebben megy majd. Kéri, 
hogy a Fideszes képviselők járjanak közben annak érdekében, hogy ezt ne 
akadályozzák.  
 
Juga György: Az uniós nagyprojektek csak a csatlakozás után indulhattak, 
másrészt a folyamatos tervezés kapcsán elmondható, hogy nem ez a legjobb 
megoldás, csak erre kényszerült a város, mert nem voltak kész tervei.  
 
Börzsei Tibor igazgató: A tervezés kérdése kapcsán megjegyzi, hogy az 
építkezésnek egyetlen olyan része sem volt, amihez a szükséges engedélyes 
tervek ne álltak voltak rendelkezésre. Az áramellátás tervezését, 
kommunikációs hálózatok tervezését, biztosító berendezésekhez kapcsolódó 
részek tervezését külön kis közbeszerzésben bonyolították le. Ezeket építik be 
a végleges kiviteli tervekbe. Valóban nem érdemi kérdésekről van szó, 
rugalmasság van a rendszerben, de azok a tervek, amelyek ahhoz kellenek, 
hogy az idei szakasz lezáruljon olyan állapotban vannak, hogy alkalmasak arra, 
hogy az építkezés lefolytatódjon. A megállók tervei hónapokkal ezelőtt 
elkészültek, ehhez a nagyközönség is ötleteket adhatott. Komoly tervezési 
munkák vannak még hátra, de ezek leginkább a jövő évi kivitelezési 
szakaszokra vonatkoznak. A kommunikációs tevékenységekkel kapcsolatban 
elmondja, hogy az építkezés megkezdését megelőzően megfelelő tájékoztatást 
nyújtottak a lakosság részére. Ami az arculat elfogadtatását illeti, ehhez 
speciális szakembert vettek fel, és az ő segítségével próbálják ezt szeptember 
1-től direkt marketing formájában megvalósítani. 
 
Polgármester: Türelmet kér a miskolci lakosoktól, egyben kéri, hogy 
folyamatos tájékoztatás valósuljon meg a projekt lezajlását illetően.    
 
  
20. sz. napirend tárgya:  Tájékoztató Miskolc Megyei Jogú Város 

energiagazdálkodásával kapcsolatban hozott 
Intézkedési Terv végrehajtásáról 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester     
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Polgármester: Az előterjesztés Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Közgyűlése által a II-40/43.267/2010. sz. 
határozatában elfogadott , az önkormányzat és a Miskolc Holding Zrt. 
tagvállalatainak tulajdonában lévő létesítmények energia beszerzésére, 
valamint az Intézkedési Terv végrehajtására vonatkozó tájékoztatást 
tartalmazza.  
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság : nem támogatta az előterjesztés 
elfogadását 

 Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Gazdasági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság: nem támogatta az 

előterjesztés elfogadását 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság: támogatta az 

előterjesztés elfogadását 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Fodor Zoltán: Precíz, részletes anyagról van szó, az előterjesztést elfogadásra 
javasolja. Elmondja, hogy villamos energiát a lakosság és ipari szereplők 
használnak fel. Az önkormányzat is ez utóbbiba tartozik, biztosítja a 
közvilágítást és intézményei is jelentős mennyiségű energiát használnak fel, pl. 
elektromos szivattyúk használata. Az Avasi lakótelepre is szivattyúk 
segítségével kell eljuttatni a vizet, ami sok villamos energia felhasználást jelent. 
Az elmúlt 20 évben jelentős földgáz felhasználás történt. De e körben ki 
vagyunk szolgáltatva a külső tényezőknek, így ennek kiváltásán kell 
gondolkozni, alternatív lehetőségeken. Miskolc vízellátásából 177 ezer fő 
részesül. A Hernád folyó mellett kutakat építettek. A víz időközben drágult. Az 
LKM a ’70-es években komoly fejlesztéseket hajtott végre a vízszennyezés 
ellen. A legfontosabb, hogy ma nem szennyezik a Szinvát. Véleménye, hogy 
hamarosan a víznek nagy jelentősége lesz, és eljön majd az idő, mikor a 
környező országokat mi látjuk majd el vízzel. Távfűtésnél állandó kérdés, hogy 
hogyan tudjuk csökkenteni ennek árát. Álláspontja szerint szélerőműveket 
kellene építeni, mely azonban ütközhet a környezetvédők érdekeivel. Úgy véli, 
hogy a városvezetés nagyon jó úton jár a különféle energiamezők feltárása 
kapcsán. Példa nélküli, hogy az elmúlt két évben nem emelték városunkban a 
távfűtés árát.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
 
Korózs András igazgató:  Összetett a feladat, a földgáz beszerzések 
tekintetében a gázév minden évben július 1-től következő év június végéig tart, 
az árambeszerzések tekintetében a naptári évhez igazodva. Egész évben 
fokozott igénybevételnek vannak kitéve, a közbeszerzéseket le kellett folytatni, 
az egyesített közbeszerzéseknél lehet jelentős árelőnyöket elérni. A 
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zöldberuházások kapcsán megemlíti, hogy a MIHŐ ez év júliusában üzembe 
helyezte a Futó utcán a biogázmetorokat is, ez a beruházás megvalósult. A 
Kiliánban terveznek egy biomassza beruházást, és a geotermikus energia 
feltárásban is jelentős eredményeket értek el.    
 

--- A sürgősséggel naprendre tűzött előterjesztések tárgyalása következik. --- 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat „Magyarország-

Szlovákia-Románia-Ukrajna ENPI 
CBC Határon Átnyúló 
Együttműködési Program 2007-
2013 2. pályázat keretében 
meghirdetett második körös 
kiírásra 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 

Polgármester: Az előterjesztés nem csak a város alapvető érdeke, hanem 
a Kárpátok Eurorégióban is újszerű, megfelel a veszélyhelyzetek okozta 
kihívások elleni védekezés elveinek. Az árvízi tapasztalatok azt mutatták, 
hogy fontos az együttműködés a környező országokkal. Másik törekvésünk, 
hogy a folyamatosan létrejövő önkéntes szervezeteket el tudjuk látni 
megfelelő felszereléssel. Az előterjesztés megvalósításával lehetőségünk 
lesz több erőforrást mozgósítani a különböző veszélyhelyzetek 
felszámolására, ami tovább növeli a miskolci polgárok biztonságát. 

 
 Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 

A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Bem József Általános és 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
tálalókonyhájának főzőkonyhává 
történő átalakítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester     
 
Polgármester: A Bem József Általános és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény a Miskolci u. 38/a. alatti székhelyiskola épületén kívül még két 
épületben működik és egyben gondoskodik az itt tanulók élelmezési 
feladatainak ellátásáról is.  
 
Eddig a Bornemissza u. 13. szám alatti épületben történt a főzés, de az idén 
júniusban a B-A-Z. Megyei Mezőgazdasági Közigazgatási Hivatal hatósági 
ellenőrzése során jelentős hiányosságokat tárt fel. A problémák elhárítását 
jelentő költségeket célszerűbb a korábban főzőkonyhaként üzemelő Miskolci 
u. 38/a. alatt működő konyha kialakításával és újból főzőkonyhaként történő 
üzemeltetésével megoldani. Ezt támasztja alá az ÁNTSZ szakvéleménye is, 
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valamint az a tény, hogy a tanulólétszám itt a legnagyobb, így az ebéd 
kiszállítása egyszerűbbé válik.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy kötelező 
vizsgálaton estek át az intézmények. Az ÁNTSZ megállapította, hogy a Bem 
József iskola Martin-kertvárosban működő tagiskolája nem kaphat engedélyt. 
Így azzal a kéréssel fordultak a Közgyűléshez, hogy a főzőkonyha Szirmán, 
a Bem József Általános Iskolában kapjon helyet. Ennek a feltétele, hogy az 
átalakításhoz a város 25 millió forintot biztosítson. Ez az összeg a 
költségvetésben biztosítható. Problémás volt a diétás, lisztérzékeny 
gyermekek étkeztetése. Örömmel tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Ferenczi 
Sándor Egészségügyi Szakközépiskola mikrobuszt vásárolna, és minden 
egyes intézménybe eljuttatná a diétás menüt az arra rászoruló 
gyermekeknek.  

 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Lenártek András: A Bornemissza úti főzőkonyha megszűnik, így felveti a 
kérdést, hogy miért nem lehetett az ÁNTSZ által támasztott feltételeket az 
eredeti helyiségben biztosítani. Számára olcsóbbnak tűnik ez a megoldás. Nem 
érti, hogy miért ezt a megoldást választotta a városvezetés. 
 

--- Orosz Lajos alpolgármester vezeti az ülést--- 
 
Szűcs Tamás: Ha júniusban történt az ÁNTSZ vizsgálat, akkor miért 
sürgősségivel került a Közgyűlés elé az ügy, másik kérdése, hogy milyen 
hiányosságokat tapasztaltak az ÁNTSZ képviselői. A harmadik, hogy hogyan 
viszonyul ez ahhoz, hogy az előterjesztésben is látszik, hogy 2004-ben lett 
főzőkonyhává alakítva az eredeti intézmény, ez hogyan illeszkedik a 
konyhareform koncepcióba. 
 
Fedor Vilmos: Nem a városvezetés, hanem az iskola vezetése 
kezdeményezte, hogy a főzőkonyha átkerülésre kerüljön.  Ezek után mérték fel 
a megoldásokat, a használható eszközöket, melyek átcsoportosításra kerültek. 
Nem csak a konyhával, hanem a környezettel kapcsolatban is merültek fel 
kifogások. Mindkét tagintézmény ellátása ezután is zavartalan lesz.  
 
Riba Istvánné : 2004-ből visszaköszön ez az átszervezés. A Bornemissza 
utcai konyha akkor alkalmasabb volt, időközben a feltételek változtak. Az iskola 
konyhája nem lett felújítva, korszerűsítve, gépei azonban áttelepítésre kerültek.  
Kéri Fedor alpolgármester urat, hogy a jövőben próbálják megoldani nem csak 
az iskolások, hanem az óvodások diétás ételekkel történő ellátást is.  
 
Mókáné Hallók Zsuzsanna osztályvezető: Júniusban volt a vizsgálat, az 
ÁNTSZ elküldte jegyzőkönyvét, nekik fel kellett méretni azokat a 
hiányosságokat, melyeket feltártak, ennek pénzügyi vonzatáról olyan 
időpontban kaptak tájékoztatást, amikor a közgyűlési előterjesztések leadási 
határidején túl voltak, csak sürgősségi indítvánnyal tudták az előterjesztést 
beterjeszteni.  
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3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Ady Endre 
Kulturális és Szabadidőközpont alapító 
okiratának módosítására, valamint a 
Diósgyőri Strandfürdő 
működtetésének átadására a Miskolci 
Turisztikai Kft. részére 

 
Előterjesztő:  Dr. Mokrai Mihály alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A Diósgyőri Strandfürdő üzemeltetését 2003-
tól a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és Szabadidőközpont végzi. Az 
üzemeltetés évről évre több költséggel jár, a hiány pedig az intézmény 
költségvetését terheli. Tekintettel arra, hogy a Miskolci Turisztikai Kft. Az 
önkormányzat fürdőüzemeltetési, turisztikai célra alapított gazdasági 
társasága, szakmai és pénzügyi szempontból is célszerű a Strandfürdő 
működtetését a Kft. Számára átadni. A döntéssel a Diósgyőri Ady Endre 
Kulturális és Szabadidőközpont alapító okiratának módosítása is 
szükségessé válik. 
 
A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Pitypang Óvoda 

épületbérléséről szóló bérleti 
szerződés módosítására 

 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megadja a szót Fedor Vilmos 
alpolgármesternek. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Ezt a napirendet korábban már tárgyalták. 
Előzményként említi, hogy 2000 szeptember 1-től 2010 augusztus 31-ig az 
önkormányzat szerződést kötött a Vasút a gyermekekért alapítvánnyal, mint 
bérbeadóval a Fövényszer úti épület hasznosítására. Az épületben 10 éve 
óvoda működik 151 gyermek ellátásával. Hangsúlyozza, hogy a szülők 
elismerően szólnak az ott folyó munkáról, így kérték, hogy hosszabbítsák meg a 
szerződést ugyanolyan bérleti díj mellett, mint korábban. A bérbeadó 
személyének változása miatt kell most tárgyalni erről az előterjesztésről.  
  
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend felett a vitát lezárja. 
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5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az Avas és Környéke Óvodai 
Gazdasági Igazgatóság magasabb 
vezetői álláshelyére történő pályázat 
kiírására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést arról, hogy a 
napirend tárgyalására a zárt ülést követően kerül sor. 
 
 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat többletforrás biztosítására, a 

Szinva-patak árvizes szakaszai 
rendezésének mederszabályozási és 
mederburkolási kivitelezési 
feladataihoz 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
az Észak-Magyarországi Operatív Program keretében vízrendezési 
feladatokra 174,624,660.-Ft támogatásban részesült. 
 
A projekt keretein belül a Miskolc, Pálma utca és Márton bíró u., illetve a 
Papír utcával párhuzamos szakaszokon a Szinva-patak 
mederszabályozását, valamint a szabályozott nyomvonalon a meder 
burkolását valósítanák meg. 
 
Az önkormányzat a szükséges tervek és a vízjogi létesítési engedély 
birtokában 2010. június hónapban nyílt közbeszerzési eljárás keretében 
kivitelező kiválasztására irányuló felhívást tett közzé.  
 
A közbeszerzési eljárás eredménytelenül zárult. Az eredménytelenség okát 
vizsgálva az Önkormányzat tervellenőrzést hajtott végre, amely 
megállapította, hogy a közbeszerzésben kiadott tervek megvalósíthatóságát 
a 2010. májusában és júniusában bekövetkezett pusztító árvizek teljes 
mértékben meghiúsították. 
 
Figyelembe véve a javasolt műszaki megoldásokat, kéri a T. Közgyűlést, 
hogy a szükséges forrás jóváhagyását biztosítsa. 
 
A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend felett a vitát lezárja. 
 
7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a 2010/2011. tanévben 

indítható csoportok, osztályok és 
alkalmazotti létszám meghatározása 
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tárgyában hozott határozatok 
módosítására 

 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése IX-
206/16.926/2007. sz. és az V-77/13.476/2008. sz. határozatai után 2008 
tavaszán, illetve nyarán pályázatokat nyújtott be a Gálffy Ignác, a Fazola 
Henrik, majd a Széchenyi István Térségi Integrált Szakképző Központ 
szervezeti kialakítására. Ennek eredményeképpen megkezdődött a 
szervezeti átalakítás. A fenntartó a pályázatokban 5 évi kötelezettséget 
vállalt a kialakított szervezet működtetésére, s ezen időszak alatt 
pályaorientációs szakember, fejlesztő pedagógus, szociálpedagógus, 
képzésszervező, marketing szakember, iskolapszichológus, 
alkalmazására. (3 TISZK x 6 fő = 18 fő álláshely). Az intézmények 2010-
11. évi osztály és alkalmazotti létszámairól a Közgyűlés II-21/43./248/2010. 
sz. és az V-150/43810/2010. sz. határozataiban már döntött. Mivel 
azonban a szakképző osztályokba történő beiratkozás és a javítóvizsga 
augusztus hónapban van, szükséges a korábbi döntések kismértékű 
korrekciója. A változtatás plusz anyagi ráfordítást nem igényel, csupán 
osztály, alkalmazotti létszám és ehhez kapcsolódó költségvetési 
átcsoportosítást.  
 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szűcs Tamás: Kérdése, hogy az Ötvös Szakképző Intézményben 7 csoport 
szűnik meg, ugyanakkor ha táblázatokban vizsgáljuk a létszámokat, a 
létszámcsökkentésnél az Ötvös neve meg sem jelenik. Erre vár magyarázatot.  
  
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja. A válaszra felkéri 
Mókáné Hallók Zsuzsannát. 
 
Mókáné Hallók Zsuzsanna osztályvezető: A középiskolákban a beiratkozás 
júniusban megtörtént, a szakképző évfolyamokra azonban sokan csak az 
egyetemi felvételt követően iratkoznak be, akkor tudatosul bennük, hogy nem 
nyertek felvételt, ilyenkor a szakképző intézményekben keresnek helyet. Sok 
gyerek jelentkezett augusztusban, az Ötvösben nem sikerült feltölteni a 
tervezettet, de a pedagógusok óraszámai továbbra is kiadhatók, mert a TISZK-
en belül ez megoldható. Külön pénzösszeg ehhez nem szükséges.  
 
 
8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az ENPI 2007-2013 Határon 

Átnyúló Együttműködési Program 
keretében meghirdetett pályázat 
önrészének biztosítására 
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Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend felett a vitát lezárja. Pár perces 
technikai szünetet rendel el. 
 

--- Szünet után az ülést Káli Sándor polgármester vezeti--- 
 
Polgármester: Közérdekű hozzászólások, interpellációk következnek. 
 
Dr. Kovács László: Az árvízi helyreállítási utáni munkákkal kapcsolatban 
emlékezteti a testületet a Városgazda Kft. előző közgyűlésen tett ígéretére, 
mely szerint az árvízi védekezés során használt homokzsákokat két héten belül 
eltávolítják. A lakosok folyamatosan jelzik telefonon, hogy ez még mindig nem 
történt meg. Köszönetet mond Kertész Béla Béla úrnak a védekezésben 
nyújtott segítségért. Úgy véli azonban, hogy bizonyos feladatok 
vonatkozásában a Városgazda Kft. túl vállalta magát. Jelzi, hogy az Ómassa 
45. számú ház előtt még mindig közlekedési problémák állnak fenn. Kéri 
megvizsgálni, hogy a Városgazda Kft.-nél nincsenek-e túlvállalva a feladatok.  
 
Polgármester: Elmondja, hogy az árvízi védekezésből nagy mennyiségű töltött 
homokzsák maradt vissza, ezek elszállítása folyamatos. Az előadottakat 
kivizsgáltatja, és képviselő úr felvetéseire írásban, 15 napon belül választ kap. 
Kéri a jelenlévő Kertész Béla úrtól, hogy az Ómassa 45. szám elé lerakott 
homokzsákok ügyében intézkedni szíveskedjen.  
 
Dr. Hardonyi András: Hozzászólásában a frakció egy részét, azt a 12 főt 
képviseli, akik távoznak a Közgyűlésből. Nevükben mondja el, hogy több körön 
keresztül szolgálták a lakók érdekeit egyéni képviselőként. Elmondja, hogy 
önként fejezik be képviselői munkájukat. Ezen munkának kisebb része az, ami 
a közgyűlésben folyik, tevékenységüket döntően a választókerületükben 
végezték. Sok feladatot megoldottak, sokat nem, voltak sikerélményeik, a 
legfontosabb az volt, hogy ki milyen kapcsolatot tudott kialakítani az ott élőkkel, 
hogyan tudta az érdekeket képviselni a városháza és a cégvezetők felé. Az 
elkövetkezendő közgyűlésnek kívánja, hogy a legjobb tudásuk szerint végezzék 
munkájukat azok érdekében, akik megválasztották őket. Hangsúlyozza, hogy a 
megnagyobbodott kerületek képviselőjeként felértékelődik a helyzetük egy 
csökkent létszámú testületi ülésben. Felolvassa a távozó képviselők neveit: 
Nyulászy Istvánné, Szűcs Erika, Riba Istvánné, Zámbó Tiborné, Szilágyi 
Gizella, Hegedűs Andrea, Nyírő Pál, Csordás Mihály, Dr. Bistei Attila, Dr. Varga 
Zoltán, Dr. Varga László és Dr. Hardonyi András. Kívánja, hogy a megválasztott 
képviselők mindig a választókerületükben élők érdekeit tartsák szem előtt, bízik 
Miskolc dinamikus fejlődésében.  
 
Polgármester: Megköszöni valamennyi elköszönő képviselő munkáját. 
 

 47 



Szűcs Tamás: Bejelenti, hogy nem folytatja képviselői tevékenységét. 
Elmondja, hogy az eltelt 4 évben az oktatással kapcsolhatták össze nevét, és a 
KRESZ-táblák ügyével. Egyéni képviselői indítvánnyal és Gáti Attila szakmai 
segítségével indította el a KRESZ táblák ügyet, mely három fordulót és tucatnyi 
egyeztetést megért. Összegezve a tapasztalatokat elmondja, hogy a táblák 
általában rossz helyre vannak telepítve, és nincsenek összekapcsolva. 
Beavatkozásának köszönhetően a Városgazda és a hivatal között szorosabb 
kapcsolat jött létre ebben az ügyben, és a Miskolci Városgazdánál beszerzésre 
került egy egymilliós összegű táblakészlet. Ennek eredményeként, ha egy táblát 
pótolni kell, azt azonnal meg lehet oldani. Négy-ötszáz közvetlen 
balesetveszélyt jelző táblával több van kint az utakon. Végezetül kívánja, hogy 
a város tovább épüljön, és szépüljön.  
 
Polgármester: Szabó Tamásnak ad szót. 
 
Szabó Tamás: Elmondja, hogy az SZDSZ frakció is befejezi munkáját. Reméli, 
hogy az elmúlt 2 ciklusban képviselőtársaival talán egy keveset húzhattak 
Miskolc képzeletbeli portréjára. Ezért legnagyobb köszönettel azoknak a 
választóknak tartoznak, akik ezt a munkát lehetővé tették és szavazataikkal a 
testületbe segítették őket. Köszöni a hivatal munkatársainak az áldozatos 
munkát. Képviselőtársainak is megköszöni a munkájukat, és elnézésüket kéri 
azoktól, akiket tudtán kívül esetleg megbántott. A következő testületnek jó 
munkát kíván. 
 
Polgármester: Tavaszi Zsoltnak ad szót. 
 
Tavaszi Zsolt: Mint egyéni képviselő elköszön a képviselőtestülettől. A 10. 
választókörzet képviselőjeként megemlíti a Népkert kérdését, melynek 
fejlesztését egy 8 millió forintos fejlesztési alapból finanszírozták. Hozzáteszi, 
hogy módosító indítványai nem értek célt. Eredményei, hogy a Népkertben a 
MIVÍZ segítségével elhelyeztek egy közkifolyót, hogy ivóvizet biztosítsanak az 
ott játszó gyermekeknek, szülőknek. Létrejött egy streetball pálya, és egy 
extrémsportpályát is építettek a Városi Szabadidőközponttal, és az érintett 
egyesületekkel közösen. Ez a pálya a BMX biciklisek, gördeszkások, 
görkocsolyázók számára biztosít sportolási lehetőséget. Eredményként mondja 
el, hogy a Városi Szabadidőközponttal közösen a Népkert egy jelentős részét 
tudják térfigyelő kamerával megfigyelni. Szintén a Szabadidőközponttal 
közösen sikerült megvalósítani a szabad elérésű vezeték nélküli internet 
szolgáltatást, mely elvileg elérhető az egész Népkert területéről. A leendő 
képviselőket kéri, hogy folytassák a Népkertben megkezdett fejlesztéseket. 
Elköszön a képviselő testülettől. 
 
Polgármester: Köszöni Tavaszi Zsolt elkötelezett munkáját, megadja a szót 
Balogh Zoltánnak. 
 
Balogh Zoltán: Elmondja, hogy kilép abból a KDNP frakcióból, melynek 
megalakításában benne volt. Független képviselőként szeretne tovább működni 
a város munkájában. A 2. számú választókerület szép számmal bővült, 
felsorolja a leendő képviselőknek a megoldandó feladatokat: 
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Csapadékvíz elhárítás, vízvezeték, csatornázás, járdák elkészítése a következő 
területeken: Beregkerti utca, Erkel Ferenc utca, Kassák Lajos utca, Babits 
Mihály utca. Megemlíti a kerékpár út szükségességét a Martin- kertváros és 
Szirma között, javasolja egy bankautomata elhelyezését ezen a területen. 
Javasolja továbbá, hogy a salakos fultballpálya valamennyi érdeklődő részére 
használható legyen. Hiányolja a Martin-kertvárosban az őstermelői kispiacot. A 
leendő képviselőktől kéri annak megfontolását, hogy a Martin-kertvárosba, és 
Szirmára be és kijutó forgalom hogyan csökkenthető, példaként sorolja fel a 
következőket: híd szélesítése, ívelt út kiépítése, buszmegállók célszerűbb 
elhelyezése. Felsorolja azokat az utcákat, ahol a csapadékvíz elvezetése és a 
szikkasztóárok kiépítése fontos lenne: Kisfaludy utca, Bornemissza utca, 
Csokonai utca, Forgács utca, Lajta utca, Zala utca.  
 
Polgármester: Megköszöni a hozzászólást és képviselő úr elkötelezett 
munkáját. 
 
Kovács Józsefné: Kérése, hogy a Bessenyői úti (Repülőtéri út) aluljáró 
mindkét oldalán helyezzenek el figyelmeztető táblát, mert a víznyelő nem nyeli 
el az esővizet. Ez figyelmeztetné az arra járókat, hogy esőzés esetén a várható 
vízmagasság eléri az egy métert és csak saját felelősségükre közlekedjenek 
ezen a területen. Felhívja a figyelmet arra, hogy jelenleg is folyamatban van egy 
ezzel kapcsolatos jogi, kártérítési ügy, melyben egy kocsival hajtottak bele a 
vízbe. Tudomása szerint a Városüzemeltetési Osztálynál van a károsult 
kérelme.  
 
Polgármester: Köszöni képviselő asszony hozzászólását, kivizsgáltatja az 
előadottakat. Molnár Péternek adja meg a szót. 
 
Molnár Péter: A napirend előtti hozzászólás után elhangzottakra reagálva 
előadja, hogy Polgármester úr igaztalanul vádolja meg és olyan dolgokat adott 
a szájába, amiket nem mondott. Mindenkit meg kíván nyugtatni, bár kritikus volt 
a hozzászólása, de véleménye szerint kötelessége, hogy építő jellegű kritikát 
fogalmazzon meg. Megköszöni a hivatalnak dolgozóinak, hogy mindig a 
rendelkezésére álltak, amikor információra volt szükség. 
 
Polgármester: Dr. Mokrai Mihálynak ad szót. 
 
Dr. Mokrai Mihály alpolgármester: A közgyűlésben tevékenykedő két 
képviselőnek Szilágyi Gizella asszonynak és Dr. Hardonyi András úrnak 
szeretné külön megköszönni a munkájukat. Elmondja, hogy e két ember 
nagyban hozzájárult ahhoz, hogy alpolgármesteri munkájában sikereket 
érhessen el. Megköszöni Szilágyi Gizella asszony munkáját, aki segítette, hogy 
a szociális ágazatot megértse, mely ágazat azokról az emberekről szól, akik 
már nem, vagy nem megfelelően tudnak magukról gondoskodni. Megköszöni 
képviselő asszonynak a Szociális Bizottság élén végzett munkáját. Megköszöni 
Dr. Hardonyi András tevékenységét, aki barátilag, atyailag segítette a munkáját 
az egészségügy területén. 
 
Polgármester: Juga Györgynek ad szót. 
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Juga György: Elköszön a testülettől, melynek 1990 óta tagja. Megköszöni a 
jelenlegi testületnek az építő vitákat, az együttműködést, a hivatal dolgozóinak 
a támogató munkát, és sikereket kíván a következő közgyűlésnek.  
 
Polgármester: Megköszöni Juga György képviselő munkáját, Nyírő Pálnak ad 
szót. 
 
Nyírő Pál: Elmondja, hogy felemelő érzés itt állni a ciklus utolsó közgyűlésén. 
Életének meghatározó éveit jelentette Miskolc város testületében és 
választókörzetében tevékenykedni. Követendő gondolatokat oszt meg a 
közgyűléssel, melyek iránymutatást nyújtanak azoknak, akik  közszolgálatot 
látnak el: „Soha ne felejtsd el, hogy honnan jöttél”, „Holnap is bele kell nézni az 
emberek szemébe”, és „Minden embert meg kell hallgatni, mindenkitől lehet 
valamit tanulni”. Kívánja, hogy a leendő képviselők végezzék ezt a munkát 
becsülettel, tisztességgel, tekintsék közfeladatnak a város érdekében. Legyen 
örömük a munkavégzés során, és érezzék azok bizalmát, akik megválasztották 
őket. Keressék azokat a közös pontokat, amik pártállástól függetlenül 
előreviszik Miskolc fejlődését. Ady idézettel köszön el. „Nem kívánom senkitől, 
hogy csodás dolgot tegyen, de joggal elvárom mindenkitől, hogy ember legyen.”  
 
Polgármester: Még egyszer köszönetét fejezi ki valamennyi képviselőnek.  
Bejelenti, hogy a  Közgyűlés zárt ülést tart.  
 
 

-- zárt ülés után --- 
 
Polgármester: Az 5. sürgősségi napirend tárgyalására kerül sor. 
 
5. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat az Avas és Környéke 

Óvodai Gazdasági Igazgatóság 
magasabb vezetői álláshelyére 
pályázat kiírására 

 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A napirend felett a vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
Polgármester: A napirend felett vitát lezárja.  
 
Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell szavaznia a 
Közgyűlésnek.   
 
Módosító indítvány nem érkezett. 
 

 
Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat 
elfogadásáról. 
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A Közgyűlés 34 igen 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett (11 fő nem szavazott ) 
meghozta a  
 

VI-161/44.012/2010. sz. határozatot 
 
 

Tárgy:  Avas és Környéke Óvodai Gazdasági Igazgatóság 
magasabb vezetői álláshelyére pályázat kiírása 

 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az 
Avas és Környéke Óvodai Gazdasági Igazgatóság magasabb vezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 

 
 

1. Miskolc megyei Jogú Város Közgyűlése az Avas és Környéke 
 Gazdasági Igazgatóság magasabb vezetői álláshelyére pályázatot 
 hirdet a melléklet szerinti tartalommal, 2011. január 1-jétől, 
 határozatlan időtartamra. 
 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a pályázati 
 felhívásnak a Kormányzati Személyügyi Szolgáltató és 
 Közigazgatási Képzési Központ (KSZK) internetes oldalán történő 
 megjelentetését. 

 
Felelős:    polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Jegyzői Kabinet 
 Határidő:    a közgyűlést követő 8 napon belül  
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Polgármester: Bejelenti, hogy az előterjesztésekről történő tételes szavazás 
következik: 

 
 

1. napirend tárgya: Javaslat az önkormányzat 2010. évi 
költségvetési előirányzatainak I. félévi 
módosítására. Tájékoztató az önkormányzat 
2010. I. féléves gazdálkodásáról. Javaslat az 
önkormányzat 2010. évi költségvetésének 
korrekciójára 

 
 

Polgármester: Az előterjesztés kapcsán két rendelet és három határozat 
megalkotásáról kell szavaznia a Közgyűlésnek.   

 
Módosító indítvány az előterjesztőin kívül (lásd a megalkotott rendelet) 
nem érkezett. Az előterjesztés szerinti első rendelet-tervezetet teszi fel 
szavazásra.  
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges.     

 

A Közgyűlés 27 igen, 8 nem, 0 tartózkodó 

szavazattal (nem szavazott 10 fő) megalkotta 

a 28/2010. sz. rendeletét az Önkormányzat 

2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010. (III. 

10.) számú rendeletének módosításáról 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

Polgármester: Az előterjesztés szerinti második rendelet-tervezetet teszi 
fel szavazásra.  
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges.  

 

A Közgyűlés 26 igen, 10 nem, 1 tartózkodó 

szavazattal ( nem szavazott 8 fő) megalkotta a 

29/2010. sz. rendeletét az Önkormányzat 

2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010. (III. 

10.) számú rendeletének módosításáról 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra: 
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A Közgyűlés 25 igen, 10 nem, 1 
tartózkodó szavazattal ( nem 
szavazott 9 fő) meghozta a  

 
VI-162/43.991-1/2010. sz. határozatot 

 

Tárgy:  Az Önkormányzat 2010. I. féléves gazdálkodásáról szóló 

tájékoztató elfogadása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2010. évi költségvetési 
gazdálkodás I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót megtárgyalta és azt 
tudomásul veszi. 
 
Felelős:   Polgármester  
Határidő:   azonnal 

 
 
Polgármester: Az előterjesztői módosító indítványban szereplő határozati 
javaslatok közül az iskolakezdési támogatásról szóló határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra: 

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 8 fő) meghozta a  

 
VI-163/43.991-2/2010. sz. határozatot 
 
Tárgy:   Iskolakezdési támogatás biztosítása  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 
2010. évi költségvetési előirányzatainak I. féléves módosításáról, 
tájékoztató az Önkormányzat 2010. I. féléves gazdálkodásáról, az 
Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I. félévi korrekciójáról szóló 
előterjesztéseket és a következő határozatot hozza: 
 
Közgyűlés a közalkalmazotti kört érintően nettó 8.000 Ft/gyermek 
iskolakezdési támogatást, valamint a kapcsolódó 25%-os adó fedezet 
igényét figyelembe véve 30 millió Ft-ot biztosít az általános tartalék terhére. 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az érintett 
gyermeklétszám felmérését követően az intézmények részére a szükséges 
előirányzat módosításokról gondoskodjon. 
 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:     azonnal 
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Polgármester: Az előterjesztői módosítóban szereplő második határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra: 

 
 

A Közgyűlés 26 igen, 2 nem, 10 
tartózkodó szavazattal (nem szavazott 
7 fő) meghozta a  

 
VI-164/43.991-3/2010. sz. határozatot 

 
Tárgy: közbeszerzési tárgyalások lefolytatása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 
2010. évi költségvetési előirányzatainak I. féléves módosításáról, 
tájékoztató az Önkormányzat 2010. I. féléves gazdálkodásáról, az 
Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I. félévi korrekciójáról szóló 
előterjesztéseket és a következő határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a bankokkal a 

közbeszerzési tárgyalásokat a külön biztosítékokra kiterjedően is folytassa le. 
2. A Közgyűlés Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága tárgyalja meg a külön 

biztosítékok körét és döntsön azok tartalmáról, beleértve az ingatlan zálogjog 
biztosításának tételes felsorolását is. 

3. A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság támogatása esetén a Közgyűlés 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a nyertes ajánlattevő bankokkal a 
szerződést – a Közgyűlés VI-154/31.919-2/2009. számú és a II-11/43-233-
1/2010. számú határozataiban előírtak szerint – kösse meg. 

 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik:    Gazdasági Bizottság 
        Pénzügyi Bizottság 
Határidő:     azonnal 
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2. napirend tárgya: Javaslat a 2010. május – június hónapokban 

kihirdetett veszélyhelyzetek időszakában 
megsemmisült, vagy helyreállíthatatlanná vált 
lakóingatlanok kárenyhítésre kapott központi 
támogatás felhasználásáról szóló rendelet 
megalkotására 

 
Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet és egy határozat 
megalkotásáról kell szavaznia a Közgyűlésnek.   
A kárenyhítésre kapott központi támogatás felhasználásáról szóló rendelet-
tervezetet teszi fel szavazásra.  
Módosító indítvány az előterjesztőn kívül (lásd a megalkotott rendeletet) nem 
érkezett. 
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges.  

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal (nem szavazott 8 fő) megalkotta a 
30/2010. sz. rendeletét a 2010. május-június 
hónapokban kihirdetett veszélyhelyzetek 
időszakában megsemmisült, vagy 
helyreállíthatatlanná vált lakóingatlanok 
kárenyhítésére kapott központi támogatás 
felhasználásáról 

 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  
Az előterjesztés szerinti határozati javaslathoz módosító indítvány nem 
érkezett. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal ( nem 
szavazott 7 fő) meghozta a 

 
VI-165/43.992-1/2010. sz. határozatot 

 
 

Tárgy:  Orbán Tibor és Fábián Zsuzsanna  részére vis maior támogatás 
  jóváhagyása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2010. május  
– június hónapokban kihirdetett veszélyhelyzetek időszakában megsemmisült, 
vagy helyreállíthatatlanná vált lakóingatlanok kárenyhítésre kapott központi 
támogatás felhasználásáról szóló rendelet megalkotására, és a pénzbeli és 
természetben  nyújtott szociális ellátások helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI. 30.) 
sz. rendelet 6. §-ának hatályon kívül helyezésére” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
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Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2010. május – június hónapokban 
kihirdetett veszélyhelyzetek időszakában megsemmisült, vagy 
helyreállíthatatlanná vált lakóingatlanok kárenyhítésre kapott központi támogatás 
felhasználásáról szóló 30/2010. (IX.15.) önkormányzati rendelet 6.§ (3) bekezdése  
alapján a  Polgármester által hozott  döntését, melyben Orbán Tibor és Fábián 
Zsuzsanna károsultakat  - a 1148/2010.(VII.8) Korm. határozat, valamint azt 
követően a Belügyminiszter által jóváhagyott, a megsemmisült, vagy 
helyreállíthatatlanul károsodott magánházak pótlására biztosított forrás 
felosztásának módosítása alapján megállapított - 9 millió forint vissza nem 
térítendő támogatásban részesítette, jóváhagyja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 

Egészségügyi, Családvédelmi, és 
Foglalkoztatáspolitikai  Főosztály 

 Közreműködik:  Építési, Környezetvédelmi és Városüzemeltetési 
     Főosztály   
    Jegyzői Kabinet 
 Határidő:   azonnal 

 
 

3. napirend tárgya:  Javaslat a szabálysértési pénzbírság legmagasabb 
összegének emelése miatt szükséges egyes 
önkormányzati rendeletek módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell 
szavaznia a Közgyűlésnek.   
Módosító indítvány az előterjesztőin kívül (lásd megalkotott rendeletet) nem 
érkezett. 
 A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges.  

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal (nem szavazott 7 fő) megalkotta a  
31/2010. sz. rendeletét a szabálysértési 
pénzbírság legmagasabb összegének 
emelése miatt szükséges egyes 
önkormányzati rendeletek módosításáról 
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4. napirend tárgya:  Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
csatlakozásra 

 
Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell 
szavaznia a Közgyűlésnek.   
Módosító indítvány nem érkezett. 

 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

 
VI-15 /43.994/2010. sz. határozatot 

 
 

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
csatlakozása  

  
 A Közgyűlés megtárgyalta a „Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
 Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz csatlakozásra” tárgyú előterjesztést és az 
 alábbi határozatot hozza: 
 
1.  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata csatlakozik a Nemzeti Erőforrás 
 Minisztérium által meghirdetett Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
 Ösztöndíjpályázathoz. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza 
 a Polgármestert az 1. sz. mellékletben szereplő Nyilatkozat aláírására. 

 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:     Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai     
 Főosztály 

Határidő:    azonnal 
 

2.  A Közgyűlés engedélyezi az előterjesztésben szereplő 400 fő keretösszegig a 
pályázatok befogadását, melyből 370 db-ot „A” típusúként 30 db-ot ”B” 
típusúként lehet benyújtani. Amennyiben az engedélyezett „B” típusú keret 
erejéig nem érkezik elegendő számú érvényes pályázat, akkor a megmaradó 
keret szám az „A” típusú pályázatra biztosított keretszámot növeli. Egyben 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2011. évi költségvetésben pályázati 
önrészként biztosítsa a 3.000.- Ft/fő/hó összeget, melyből az „A” típusban 
nyertes pályázók 2011. márciusától, a „B” típusban nyertes pályázók 2011. 
októbertől részesüljenek ösztöndíjban. 

 
  Felelős:   Polgármester 
  Közreműködik:      Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
  Határidő:         2011. évi költségvetés elfogadása 
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3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási    Önkormányzati Ösztöndíjpályázat pályázati feltételeinek 
kiírására – a 2., 3. sz.  mellékletek szerint – valamint a  pályázattal 
kapcsolatos döntést megelőző  adminisztrációs tevékenységek 
lebonyolítására. 

 
  Felelős:    Polgármester 
  Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Határidő:   2010. október 1. és 2010. november 23. 

 
  

 4.   A Közgyűlés felhatalmazza az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport-, és az 
Oktatási és Kulturális Bizottságot, hogy a pályázatokkal kapcsolatos 
döntéseket együttes ülésen hozzák meg, a 4. sz. mellékletben 
alkalmazandó bírálati szempontok  alapján.  

 
   Felelős:    Polgármester 
   Közreműködik:   Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság  
     Oktatási és Kulturális Bizottság 
   Határidő:    2010. november 23. 

 
5. napirend tárgya:  Javaslat a 13. sz. házi gyermekorvosi körzet 

megszüntetésére 
 
Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra   
Módosító indítvány nem érkezett. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

 
VI-167 /43.995/2010. sz. határozatot 

 
 

 Tárgy:  A 13. sz. házi gyermekorvosi körzet megszüntetése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 13. sz. házi 
gyermekorvosi körzet megszüntetésére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 13. számú házi gyermekorvosi 

körzetet 2010. szeptember 30. napjával megszünteti és a körzet ellátási 
területét a 11. számú és 12. számú házi gyermekorvosi körzet ellátási 
területéhez rendeli az alábbiak szerint: 
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        A 11. sz. körzethez kerül csatolásra: 
 

Utcanév Házszám, határ 
Vörösmarty 
Mihály 

Utca 1-33, 2-64 

 
 A 12. sz.  körzethez kerül csatolásra: 
 

Utcanév Házszám, határ  
Bem József Utca páros végig 
Bihari János Utca 
Dankó Pista Utca 14- végig, 

páros végig 
Kinizsi Pál Utca 18-36, 19-31,  
Király Utca 28-végig, 5.sz. 
Soltész Nagy 
Kálmán 

Utca 29-49-ig, 58-
78 

Zrínyi Ilona Utca 1-49  
 
2.  A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a 11. számú és 12. számú 

háziorvosi körzeteket érintő körzethatár módosítással összefüggésben a 
háziorvosokkal megkötött megállapodások módosítására, aláírására, 
illetve a változás következtében szükséges intézkedések megtételére. 

 
3.  Az ellátási terület módosítása a háziorvosi és fogorvosi körzetekről szóló 

17/2009. (V. 20.) számú rendelet 2. számú függelékében kerüljön 
átvezetésre. 

 
4. A Közgyűlés hozzájárul a Dr. Simkó és Társa Kft.-vel a területi ellátási 

kötelezettséggel házi gyermekorvosi alapellátási feladat átvállalására 
létrejött megállapodás közös megegyezéssel történő – térítésmentes – 
megszüntetéséhez 2010. szeptember 30-i hatállyal. 

 
5. A Közgyűlés szükségesnek tartja megvizsgálni annak a lehetőségét, hogy 

a megüresedett háziorvosi rendelő helyiségben kialakításra kerülhet-e 
védőnői tanácsadás működésére szolgáló helyiség. Amennyiben a 
helyiség alkalmas védőnői tanácsadónak, úgy gondoskodni kell annak 
megfelelő kialakításáról és a szükséges engedélyek beszerzéséről. 

 
Felelős:   Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai   Főosztály 
  Jegyzői Kabinet a 4. pont tekintetében 
Határidő:   2010. szeptember 30., az 5. pont tekintetében 

2010.  december 31. 
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6. napirend tárgya:  Javaslat a 15. számú házi gyermekorvosi körzet 
működtetési joga átadásának jóváhagyására és a 
15. sz. és 16. sz. házi gyermekorvosi körzet 
összevonására 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra   
Módosító indítvány nem érkezett. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

 
 
VI-168 /43.996/2010. sz. határozatot 

 
 

Tárgy: A 15. számú házi gyermekorvosi körzet működtetési joga   
átadásának jóváhagyása és a 16. sz. és 15. sz. házi gyermekorvosi 
körzet összevonása 

 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 15. számú 
házi gyermekorvosi körzet működtetési joga átadásának jóváhagyására és a 
16. sz. és 15. sz. házi gyermekorvosi körzet összevonására” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul a 15. számú házi 

gyermekorvosi körzet (Miskolc, Koboz u. 2.) működtetési jogának Dr. 
Madar Ildikó házi gyermekorvos által történő megszerzéséhez. 

 
2. A Közgyűlés a 15. számú házi gyermekorvosi körzetet 2010. szeptember 

30. napjával megszünteti és a körzet ellátási területét a 16. számú házi 
gyermekorvosi körzet ellátási területéhez rendeli. 

 
3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a 16. számú házi 

gyermekorvosi körzetet érintő körzethatár módosítással összefüggésben 
a háziorvossal megkötött megállapodás módosítására, aláírására, illetve 
a változás következtében szükséges intézkedések megtételére. 

 
4.  Az ellátási terület módosítása a háziorvosi és fogorvosi körzetekről szóló 

17/2009. (V. 20.) számú rendelet 2. számú függelékében kerüljön 
átvezetésre. 
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5. A Közgyűlés hozzájárul a CILA MED Egészségügyi Szolgáltató Kft-vel a 
területi ellátási kötelezettséggel házi gyermekorvosi alapellátási feladat 
átvállalására létrejött megállapodás közös megegyezéssel történő – 
térítésmentes – megszüntetéséhez 2010. szeptember 30-i hatállyal. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:    Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai      
Főosztály 

  Jegyzői Kabinet 4. pont tekintetében 
Határidő:     2010. szeptember 30. 
 

 
7. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata szolgáltatástervezési 
koncepciójának felülvizsgálatára 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.   
Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 27 igen, 0 nem, 11 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

 
VI-169/43.997/2010. sz. határozatot 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata szolgáltatástervezési                  
 koncepciójának felülvizsgálata 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Megyei 
Jogú Város Önkormányzata szolgáltatástervezési koncepciójának 
felülvizsgálatára” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat szolgáltatástervezési 
koncepció felülvizsgálatát jóváhagyja a melléklet szerint.  

 
Felelős:        Polgármester 
Határidő:          azonnal 
Végrehajtásért felelős:  Egészségügyi, Családvédelmi és   
     Foglalkoztatáspolitikai  Főosztály 
 

 
 

8. napirend tárgya:  Javaslat az FPP-n kívüli területen lévő helyiségekre 
vonatkozó bérleti szerződéseket érintő módosításra 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra a Közgyűlésnek.   

 61 



Módosító indítvány nem érkezett. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a 

 
VI-170/43.998/2010. sz. határozatot 
 
 

Tárgy:   Helyiségek bérletéről szóló rendelettel összefüggő feladatatok 
megoldására hozott közgyűlési határozat módosítása 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a helyiségek bérletéről szóló 
70/2003. (XII. 23.) sz. rendelet végrehajtásával kapcsolatban készült 
„Javaslat az FPP-n kívüli területen lévő helyiségekre vonatkozó bérleti 
szerződéseket érintő módosításra” című előterjesztést  megtárgyalta és a 
következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése. a „Helyiségek bérletéről szóló rendelettel 
összefüggő feladatatok” megoldására hozott,  VI-156/31.921/2009. sz. 
határozatának I. fejezet negyedik  bekezdését az alábbiak szerint kiegészíti: 
  
„A Tizeshonvéd utca Nagyváthy utcai kereszteződésétől a Bajcsy Zs. utca végéig, 
a villamos projekt által közvetlenül érintett azon bérlők számára, akik új típusú 
bérleti szerződéssel rendelkeznek és nincs bérleti díj hátralékuk 3 hónap 
időtartamra 40 % kedvezményt biztosítson a mindenkori szerződés szerinti bérleti 
díjból, mely az egyes bérleti szerződések módosításával lép hatályba.” 
 
A Közgyűlés megbízza a MIK Zrt-t a szerződés-módosítások lebonyolításával. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:                     MIK Zrt.  
Végrehajtást felügyelő főosztály:  Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási   
       Főosztály 
Határidő:     2010. szeptember 30. 
 

 
 
9. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Egyetem részére biztosított 

lakások szolgálati jellegének megszüntetésére 
  
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot tesz fel 
szavazásra a Közgyűlésnek.   
 
Módosító indítvány nem érkezett. 
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A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

 
VI-171/43.999/2010. sz. határozat 
 
 
Tárgy: Miskolci Egyetem oktatói részére biztosított lakások szolgálati      

 jellegének megszüntetése  
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a "Javaslat a Miskolci 
Egyetem oktatói részére biztosított lakások szolgálati jellegének megszüntetésére” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint tulajdonos a Miskolci Egyetem 

oktatói részére biztosított 12 darab magas komfortfokozatú lakás közül a 
 

- Miskolc, Attila u. 3. fsz. 
2. 

2 szobás, 67m2 
alapterületű, 

komfortos  

- Miskolc, Pozsonyi u. 76. III/1. 1,5 szobás,, 42m2 
alapterületű, 

komfortos  

- Miskolc, Leszich A. u. 23. I/4. 1+2x0,5 
szobás, 

55m2 
alapterületű, 

összkomfortos 

 
lakások szolgálati jellegét megszünteti. 

 
2. A Közgyűlés az 1. pontban megjelölt lakásokat értékesítésre kijelöli a bent lakó 

bérlők részére azzal a feltétellel, hogy a Miskolci Egyetem a szolgálati jellegről 
írásban lemond, és egyidejűleg nyilatkozik arról, hogy az 1. pontban szereplő 
lakások helyett újabb szolgálati lakások biztosítását nem kéri. 

 
3.  A Közgyűlés kötelezi a MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt-t, hogy az 1.       

pontban foglalt lakások szolgálati jellegének megszüntetéséből eredő      
feladatokat hajtsa végre. 

 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó               

Zrt. 
Végrehajtást felügyelő főosztály: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási 

Főosztály 
Határidő:  2010. december 31., illetve 2011. 

június 30. 
 

 
 

10. napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására létszámcsökkentési 
döntésekkel kapcsolatos hozzájárulás elnyerésére 
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Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell 
szavaznia a Közgyűlésnek.   
 
Módosító indítvány nem érkezett. 
 

Az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 
 

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem, 11 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 7 fő) meghozta a  

VI-172/44.000/2010. sz. határozat 

 Tárgy: Létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatos költségvetési  
                                                hozzájárulás elnyerése

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat pályázat 
benyújtására létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatos költségvetési 
hozzájárulás elnyerésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

 

1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megállapítja, hogy az Önkormány
 zat által fenntartott költségvetési szerveknél az igényléssel érintett foglalkoz
 tatott létszám 12 fő az alábbi táblázatban foglaltak szerint: 

Az igényléssel érintett intézmények foglalkoztatotti létszáma 
Létszámcsökkenés (fő)  

 
 
Költségvetési szerv, 
intézmény  

 
2010. évi 
költségvetésben
engedélyezett 
létszámkeret, 
álláshely (fő) 

II-1/43.248/ 
2010. kgy. 
határozat 
alapján 
(fő) 

- ebből  
igényléssel 
érintett 
(fő) 

 
2010. december  31-
re engedélyezett 
létszám (fő) 

Belváros-Diósgyőri Óvodai 
Gazdasági Igazgatóság 
- Bulgárföldi Óvoda 
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- 2 

 
 

- 1 

 
 

65 

Avas és Környéke Óvodai 
Gazdasági Igazgatóság 
- Belvárosi Óvoda 
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- 2 
 

 
 

- 2 
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Fazekas-Istvánffy 
Általános Iskola  

140 -1 -1 139 

Selyemréti Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelv Iskola  

88 -8 -3 80 

Bem József Általános 
Iskola  

72 -1 -1 71 

Herman Ottó Általános 
Iskola 

117 -4 -3 113 
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Központi Leánykollégium 63 -1 -1 62 

Érintett intézmények 
összesen 

621 -19 -12 602 

Igényléssel nem érintett 
intézmények összesen 

6.520 -19 - 6.501 

Miskolc város összesen 7.141 -38 -12 7.103 
 

Felelős:     Polgármester  
Végrehajtásért felelős:  Oktatási és Kulturális Főosztály és az érintett  
     intézmények vezetői 
Közreműködik:    Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  

Határidő:    azonnal 

2.) A Közgyűlés elrendeli a létszámváltozás átvezetését a 2/2010. (III. 10.)  sz. 
költségvetési rendeletében. 

 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik:    Oktatási és Kulturális Főosztály  
Határidő:    2010. december 31. 

 
 

3. ) A Közgyűlés a létszámcsökkentések miatti kötelezettségek teljesítéséhez 
 37.562.334.-  Ft egyszeri hozzájárulás igénylésére pályázatot nyújt be a 
 Magyar Államkincstár Észak-Magyarországi Regionális Igazgatóságához. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Oktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  
Határidő:    pályázati kiírásban megjelölt határidő szerint 

 

4.)  A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Oktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  

Határidő:    pályázati kiírásban megjelölt határidő szerint 
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11. napirend tárgya:  Javaslat Jókai Mór (1825-1904) domborművének 

elhelyezésére 
 

Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslat elfogadásáról kell 
szavaznia a Közgyűlésnek.   
Módosító indítvány nem érkezett.  
Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra 

 

A Közgyűlés 26 igen, 1 nem, 10 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a  

VI-173/44.001/2010. sz. határozatot 

 Tárgy:  Jókai Mór (1825-1904) domborművének elhelyezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat Jókai Mór (1825-1904) 
domborművének elhelyezésére”című előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy Miskolc, 

Jókailakótelepén – a Fábián út 6/a. számú ház külső falán - Jókai 
Mórnak(1825-1904) – a Képző- és Iparművészeti lektorátus 
szakvéleményében foglaltak alapján - feliratokkal díszített, tölgyfa alapra 
erősített jávorfa faragású domborművet helyezzenek el. 

 
Felelős:    Káli Sándor polgármester  
Végrehajtásért felelős:  Oktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:  Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  
     Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
     Építési, Környezetvédelmi és Városüzemeltetési 
     Főosztály 
Határidő:   2010. október 30. 
 
2. A Közgyűlés az alkotás elkészítésének költségeit -az anyag és a  kifaragás 

költségét  árajánlat alapján: 400.000.- Ft-ot - az  Önkormányzat 
költségvetése  15. sz. Fejlesztési Alap terhére,  elhelyezésének és 
átadásának költségeit -  100.000 Ft-ot - a 15. sz.  Választókerületi Alap 
terhére biztosítja. A Közgyűlés  az alkotás későbbi  gondozásának, 
karbantartásának, fenntartásának  költségét az  Önkormányzat 
minden aktuális évi költségvetésének köztéri  alkotások karbantartása 
soron biztosítja. 
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Felelős:    Káli Sándor polgármester  
Végrehajtásért felelős:  Oktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:  Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  
     Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
     Építési, Környezetvédelmi és Városüzemeltetési 
     Főosztály 
Határidő:                             2010. október 30. 

 

 

12. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése 
által alapítóként vagy társalapítóként létrehozott 
közhasznú szervezetek 2009. évi szakmai 
munkájáról és elszámolási kötelezettségének 
teljesítéséről szóló beszámoló elfogadására 

 
 

Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslat elfogadásáról kell 
szavaznia a Közgyűlésnek.   
Módosító indítvány nem érkezett. 
Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 

 
A Közgyűlés 26 igen, 0 nem, 12 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

VI-174/43.569/2010. sz. határozatot 

 Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése által alapítóként vagy 
   társalapítóként létrehozott közhasznú szervezetek 2009. évi  
   szakmai beszámolójának elfogadása 
 
 Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
 Megyei Jogú Város Közgyűlése által alapítóként vagy társalapítóként l
 étrehozott közhasznú szervezetek 2009. évi szakmai munkájáról és 
 elszámolási kötelezettségének teljesítéséről szóló beszámoló 
 elfogadására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata által  alapítóként vagy társalapítóként létrehozott 
közhasznú szervezetek 2009. évi szakmai  munkájáról és elszámolási 
kötelezettségének teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
 Felelős:   Polgármester 
 Határidő:   2010.szeptember 09. 
 

 
13. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város génmódosítás-

mentes övezetté nyilvánítására 
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Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslat elfogadásáról 
kell szavaznia a Közgyűlésnek.   

  Módosító indítvány nem érkezett. 
  Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 

 
 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 7  fő) 
meghozta a   

VI-175/44.002/2010. sz. határozatot 

Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város génmódosítás-mentes övezetté       
nyilvánítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése  megtárgyalta a Környezetvédelmi 
Energiaügyi Bizottság Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
génmódosítás-mentes övezetté nyilvánítására című előterjesztését és a 
következő döntést hozza: 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése génmódosítás-mentes 

övezetté nyilvánítja Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási 
területét. 

2.  Az Önkormányzat génmódosítás-mentes politikát követel az általa  
  nyújtott szolgáltatások során (az önkormányzat által működtetett  
  intézményekben - óvoda, iskola, kórház stb. - az étkeztetést  
  génmódosítás-mentes alapanyagokból oldja meg, a beszállítóktól  
  igazolást kér, hogy génmódosítás-mentes élelmiszerrel látják el az 
  intézményt).  
3.  Az Önkormányzat a  rendelkezésre álló eszközökkel segíti a 

génmódosított szervezeteket nem használó mezőgazdasági 
rendszerek   erősödését és fejlesztését. 

4.  Az Önkormányzat figyelemmel kíséri a génmódosított növények 
kibocsátására és forgalmazására kiadott engedély-tervezeteket és 
amennyiben szükségesnek ítéli, jelzi a géntechnológiai hatóságnak, 
hogy  Miskolc Megyei Jogú Város területét vonja ki az engedély 
hatálya alól. 

5.  Meg kell vizsgálni az Önkormányzat hatáskörében önkormányzati 
rendelet  megalkotásának lehetőségét a génmódosított növények 
termesztésének korlátozásáról a helyi védettséget élvező területek 
körzetében. 
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6. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, keresse meg a 
szomszédos  települések polgármestereit, hogy csatlakozzanak a 
kezdeményezéshez  és nyilvánítsák közigazgatási területeiket 
génmódosítás-mentes övezetté. 

 
Felelős:                             Polgármester 
Végrehajtásért felelős:    Közoktatási és Kulturális Főosztály 

                                            5. pont: Építési, Környezetvédelmi és 
Városüzemeltetési Főosztály 

Határidő:  azonnal, illetve 2010. december 31. 
 

 
 

15. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat 
tulajdonában lévő forgalomképtelen ingatlanok 
törzsvagyonból való kivonására 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, 
melyhez módosító indítvány nem érkezett. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 
nem, 1 tartózkodó 
szavazattal (nem szavazott: 
7 fő) meghozta a  

VI-176/44.003/2010. sz. határozatot 

Tárgya:  A Miskolc M. J. Város Önkormányzatának tulajdonában lévő 
forgalomképtelen ingatlanok törzsvagyonból való kivonása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a javaslat " a Miskolc 
M. J. Város Önkormányzatának tulajdonában lévő forgalomképtelen 
ingatlanok törzsvagyonból való kivonására” című előterjesztést, s az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata hozzájárul az Önkormányzat 
tulajdonában lévő: 
 
1. a 45577/1 hrsz alatt nyilvántartott, 186 m2 térmértékű „kivett árok„ 

megnevezésű ingatlan 76 m2-es területének törzsvagyonból történő 
kivonásához. 

 
2. a 20175/9 hrsz alatt nyilvántartott, 214 m2 térmértékű „kivett közterület„ 

megnevezésű ingatlan 214 m2-es teljes területének törzsvagyonból történő 
kivonásához. 

 
3. A közgyűlés utasítja a Miskolc Holding ZRT-t hogy az 1-3 pontokban megjelölt 

ingatlanok, illetve ingatlan-illetőségek vonatkozásában az ingatlanvagyon 
kataszterben a forgalomképes ingatlan vagyoni körbe történő átvezetés 
érdekében szükséges intézkedéseket tegye meg. 
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Felelős:   Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Miskolc Holding Zrt 
Közreműködő főosztály: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2011. június 30. 
 

 
16. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzati intézmények 

főzőkonyháin történő menzareform 
megvalósítására hozott határozat módosítására 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, 
melyhez módosító indítvány nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

VI-177/43.292-1/2010. sz. határozatot 

Tárgy:  Az önkormányzati intézmények főzőkonyháin történő 
menzareform megvalósítására hozott határozat 
módosítása 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az 
önkormányzati intézmények főzőkonyháin történő menzareform 
megvalósítására hozott határozat módosítására” című előterjesztést, s az 
alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a II-46/43.292/2010. sz. 
határozatának 4. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
4. A Közgyűlés a menzareform program megvalósításához – a 2010. évi 

 költségvetés terhére –10 millió forint támogatást biztosít a menzareform 
 bizottság által kijelölt Fazekas-Istvánffy Általános és Alapfokú 
 Művészetoktatási Intézményben és a Szabó Lőrinc Általános és Német 
 Két Tanítási Nyelvű Iskola Vörösmarty Mihály Tagiskolában konyhai 
 eszközök, éttermi berendezések beszerzésére az alábbi elosztásban: 

 
 Szabó Lőrinc Általános és Német Két Tanítási Nyelvű Iskola 

Vörösmarty Mihály Tagiskolája: 
 Kombisütő -gőzpároló berendezés   1 db   1.961.859 Ft 
 Vízfürdős melegentartó   1 db     475.658 Ft 
 Merülő botmixer    1 db     108.240 Ft 
 étkezőasztal    30 db     417.000 Ft 
 szék             120 db     660.000 Ft 
 összesen:      3.622.757 Ft + ÁFA 
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 Fazekas-Istvánffy Általános és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény: 

 Kombisütő -gőzpároló berendezés     1 db   1.961.859 Ft 
 Vízfürdős melegentartó    1 db     475.658 Ft 
 Merülő botmixer     1 db     108.240 Ft 
 Egyetemes konyhagép    1db     765.637 Ft 
 étkezőasztal     40 db     556.000 Ft 
 szék             160 db     800.000 Ft 
 összesen:      4.667.394 Ft + ÁFA 

 
A gép-, berendezés beszerzése után fennmaradó összeg a két intézményben 
egyenlően elosztva a közreműködő mentorok, szaktanácsadók személyi 
juttatására, a honlap készítés költségeire, egészségnaphoz kapcsolódóan 
felmerülő egyéb kiadásokra fordítható.  
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Buday Péter főiskolai tanár  

      dr. Simon Gábor képviselő 
Közreműködő főosztály: Közoktatási és Kulturális és Főosztály, 

Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási 
Főosztály 

Határidő:    azonnal 
 
 
17. napirend tárgya:  Javaslat a Vasgyári Piac üzemeltetésével 

kapcsolatban hozott határozat módosítására 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, 
melyhez módosító indítvány nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 28 igen, 10 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

VI-178/43.764-1/2010. sz. határozat 

Tárgy:  Vasgyári Piac üzemeltetési szerződésének     
  meghosszabbításáról szóló határozat módosítása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Vasgyári Piac 
üzemeltetési szerződésének meghosszabbításáról szóló V-118/43.764/2010. sz. 
közgyűlési határozat módosítására” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Vasgyári Piac üzemeltetési 
szerződésének meghosszabbításáról szóló V-118/43.764/2010. számú 
határozatának 2. pontjában szereplő „azzal a feltétellel, hogy a 
szerződésben kötelezze a KISOSZ-t a gombavizsgáló létrehozására és 
működtetésére” szövegrészt hatályon kívül helyezi.  
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A Közgyűlés a határozat többi részét változatlanul hatályban tartja.  
 
 
Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Jegyzői Kabinet 
Közreműködik:  Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási  
  Főosztály 
Határidő:  2010. szeptember 30. 
 
 
18. napirend tárgya:  Javaslat a Közgyűlés 2010. II. félévi munkatervének 

megállapítására 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, melyhez módosító indítvány nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
 

V-179/43.179-2/2010. sz. határozat 

Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlés 2010. II. félévi munkaterve 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közgyűlés 
2010. II. félévi munkatervére” című előterjesztést és a következő határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2010. II. félévi munkatervét a 
melléklet szerint állapítja meg. 

 
Határidő és felelős:      munkaterv szerint 
 

 
19. napirend tárgya:  Beszámoló „Miskolc városi villamosvasút 

fejlesztése” nagyprojekt előrehaladásáról 2010. 
január – 2010. augusztus időszakban 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, 
melyhez módosító indítvány nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 26 igen, 12 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
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VI-180/43.266/2010. sz. határozatot 

             Tárgy:           Beszámoló a ,,Miskolc városi villamosvasút fejlesztése” 
nagyprojekt előrehaladásáról 2010. január és 2010. 
augusztus időszakban  

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ,,Miskolc városi 
villamosvasút fejlesztése” nagyprojekt 2010. január és 2010. augusztus 
közötti időszakban elvégzett tevékenységekről készített beszámolót és a 
következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadja a ,,Miskolc városi 
villamosvasút fejlesztése” nagyprojekt 2010. január és 2010. augusztus 
közötti időszakban elvégzett tevékenységekről készített beszámolót. 
 
 
Felelős:            Polgármester 
Határidő:                           azonnal 
 
20. napirend tárgya:  Tájékoztató Miskolc Megyei Jogú Város 

energiagazdálkodásával kapcsolatban hozott 
Intézkedési Terv végrehajtásáról 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, 
melyhez módosító indítvány nem érkezett.  

 
A Közgyűlés 27 igen, 0 nem, 11 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

VI-181/44.004/2010. sz. határozat 

 
         Tárgy: Tájékoztató Miskolc Megyei Jogú Város energiagazdálkodásával 

kapcsolatos Intézkedési terv végrehajtásáról 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a megtárgyalta a „Tájékoztató 
Miskolc Megyei Jogú Város energiagazdálkodásával kapcsolatos Intézkedési 
terv végrehajtásáról” című előterjesztést. 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc Megyei Jogú Város 
energiagazdálkodásával kapcsolatos Intézkedési terv végrehajtására 
vonatkozó tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Felelős:   polgármester 
Határidő:                             azonnal 
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1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat „Magyarország-Szlovákia-
Románia-Ukrajna ENPI CBC Határon 
Átnyúló Együttműködési Program 
2007-2013 2. pályázat keretében 
meghirdetett második körös kiírásra 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 16 fő) meghozta a  

VI-182/44.029/2010. sz. határozatot 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a „Magyarország–Szlovákia–Románia–

Ukrajna ENPI CBC a Határon Átnyúló Együttműködési Program 
2007-2013 2. pályázat keretében meghirdetett második körös 
kiírásra 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „A Magyarország – 
Szlovákia –Románia - Ukrajna ENPI Határon Átnyúló Együttműködési 
Program meghirdetett második körös kiírásra” tárgyú előterjesztést és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy 

„Magyarország–Szlovákia–Románia–Ukrajna ENPI CBC Határon 
Átnyúló Együttműködési Program 2007-2013 2. pályázatban Miskolc 
MJV Önkormányzata konzorciumi partnerként részt vegyen.  

 
Felelős:                          Polgármester 
Határidő:    azonnal 
Közreműködik:  Polgári Védelem  

                   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  
 
2.) A Közgyűlés a pályázat megvalósításához szükséges 3 millió Ft önrészt a 

pályázat támogatása esetén Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának 2011-2013 évi költségvetésében biztosítja az 
alábbiak szerint 

 
                                       adatok Ft-ban 

Önerő 
biztosítása 

Önerő 
összege 

2011. év 360.000 
2012. év 2.160.000 
2013. év 480. 000 

Összesen: 3.000.000 
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Felelős:               Polgármester 
Határidő:   a 2011-2013 évi költségvetések elfogadásának  

időpontjában 
Közreműködik:  Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  

                                  Polgári Védelem 
 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázathoz kapcsolódó 

dokumentációk aláírására. 
 
Felelős:                          Polgármester 
Határidő:    2010. október 26. 
Közreműködik:  Polgári Védelem 
    Polgármesteri Kabinet  

                                     Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Bem József Általános és 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
tálalókonyhájának főzőkonyhává történő 
átalakítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

VI-183/44030/2010. sz. határozat 
 

Tárgy: Bem József Általános és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény   
tálalókonyhájának főzőkonyhává történő átalakítása 

 
A Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta  a „Javaslat a Bem 
József Általános  és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény tálalókonyhájának 
főzőkonyhává történő átalakítására” című előterjesztést, és a  következő 
határozatot hozta: 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Bem József Általános és 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény székhelyén  (Miskolc, Miskolci 
u. 38/a. sz.) a melegítőkonyha főzőkonyhává történő alakításához 
hozzájárul. 

 
2. A Közgyűlés az átalakításhoz szükséges 25 millió Ft-ot a 2010. évi 

költségvetésben a III. negyedévi korrekció keretében biztosítja. 
 

Felelős:      Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Közoktatási és Kulturális Főosztály  
Közreműködik:      Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály  

Bem József Általános és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény             

Határidő:   2010. szeptember 30., ill. 2010. december                       

31. 
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3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Ady Endre 
Kulturális és Szabadidőközpont alapító 
okiratának módosítására, valamint a 
Diósgyőri Strandfürdő működtetésének 
átadására a Miskolci Turisztikai Kft. 
részére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 1 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

VI-184/44.031/2010. sz. határozat 
 
 

Tárgy: A Diósgyőri Ady Endre Kulturális és Szabadidőközpont alapító 
okiratának módosítása, továbbá a Diósgyőri Strandfürdő 
működtetésének  átadása  

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Diósgyőri Ady 
Endre Kulturális és Szabadidőközpont alapító okiratának módosítására, valamint a 
Diósgyőri Strandfürdő működtetésének átadására a Miskolci Turisztikai Kft. 
részére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és 

Szabadidőközpont alapító okiratának módosítását az 1. sz. melléklet szerint 
jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert az 1. sz. melléklet szerinti 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat aláírására. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Közoktatási és Kulturális Főosztály  
  
Határidő:   2010. szeptember 9. 

 
2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a módosításokkal 

egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratnak a Magyar Államkincstár 
által vezetett törzskönyvi nyilvántartásba vétele iránt intézkedjen. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Közoktatási és Kulturális Főosztály  
  
Közreműködik:  Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2010. szeptember 17. 
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3. A Közgyűlés a Diósgyőri Strandfürdő működtetésével 2010. szeptember 27. 
napjától a Miskolci Turisztikai Kft.-t bízza meg változatlan feltételek mellett. 

 
Felelős:   Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Közoktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:   Miskolci Turisztikai Kft. 
Határidő:   2010. szeptember 27. 

 
4. A Közgyűlés hatályon kívül helyezi az V-151/43.811/2010. számú  határozatát, 

melyben döntött  a Diósgyőri Várfürdő Szauna fejlesztésére és üzemeltetésére 
vonatkozó bérleti szerződés véleményeztetéséről. 

 
Felelős:    Polgármester 
Határidő:   azonnal 

 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Pitypang Óvoda 

épületbérléséről szóló bérleti 
szerződés módosítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a   

 
VI-185/44.032/2010. sz. határozat 

 
Tárgy:  Pitypang Óvoda épületbérléséről szóló bérleti szerződés 

módosítása 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Pitypang 
Óvoda épületbérléséről szóló bérleti szerződés módosítására” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a MÁV Zrt-vel a Pitypang Óvoda 

(3528 Miskolc, Fövényszer u. 35.) használatára a V-122/43.768/2010. sz. 
határozattal jóváhagyott bérleti szerződést – szervezeti változás miatt – a 
bérbeadót érintően módosítja az alábbiak szerint:   

 
 „MÁV Magyar Államvasutak Zártkörűen Működő Részvénytársaság  

Székhelye:    1087 Budapest, Könyves Kálmán krt. 54-60.  
Számlavezető pénzintézet: MKB Rt. 
Számlaszám:   10300002-20365222-70073285 
Adószám:    10856417 2 44 
Statisztikai jelzőszáma:  10856417-6810-114-01 
Cégbíróság és cégjegyzék száma: Fővárosi Bíróság mint cégbíróság  

       Cg. 01-10-042272 
Képv.:    Szarvas Ferenc elnök-vezérigazgató” 
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2.  A Közgyűlés a módosított bérleti szerződést jóváhagyja. 
 
3. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a módosított bérleti szerződés 

aláírására. 
 

Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Közoktatási és Kulturális Főosztály 
Közreműködik:   Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:     2010. szeptember 15. 
 
 

Polgármester: Bejelenti az 5. sürgősségi napirendről  (Javaslat az Avas és 
Környéke Óvodai Gazdasági Igazgatóság magasabb vezetői álláshelyére 
történő pályázat kiírására) már szavaztak. 

 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat többletforrás biztosítására, a 

Szinva-patak árvizes szakaszai 
rendezésének mederszabályozási és 
mederburkolási kivitelezési 
feladataihoz 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
 

VI-186/44.044/2010. sz. határozatot 
 

Tárgy: Többletforrás biztosítása a Szinva-patak árvizes szakaszai 
rendezésének mederszabályozási és mederburkolási kivitelezési 
feladataihoz 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat többletforrás 
biztosítására, a Szinva-patak árvizes szakaszai rendezésének mederszabályozási 
és mederburkolási kivitelezési feladataihoz” című előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az elnyert ÉMOP-3.2.1./C-2f-2009-0011 
pályázathoz Szinva-patak árvizes szakaszai rendezésének mederszabályozási és 
mederburkolási kivitelezési feladataihoz a 2011. évi költségvetésében nettó 100 
millió forint többletforrást biztosít. 
 
Felelős:         Polgármester 
Végrehajtásért felelős:        Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik:                      Építési, Környezetvédelmi és 
                       Városüzemeltetési Főosztály 
Határidő:                   azonnal, illetve a 2011. évi költségvetés                
                                                elfogadásának időpontja 
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7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a 2010/2011. tanévben 
indítható csoportok, osztályok és 
alkalmazotti létszám meghatározása 
tárgyában hozott határozatok 
módosítására 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot,  

 
Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 10 fő) 
meghozta a  

 
VI-187/44.043/2010. sz. határozat 
 
Tárgy:  A 2010-11. tanévben indítható csoportok, osztályok és 

alkalmazotti létszám meghatározásáról szóló határozatok 
módosítása  

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat a 2010/2011. tanévben 
indítható csoportok, osztályok és alkalmazotti létszám meghatározása 
tárgyában hozott határozatok módosítására” c. előterjesztést megtárgyalta és az 
alábbi határozatot hozza: 
 

1.  Miskolc Megyei jogú Város Közgyűlése a 2010-2011. tanévében indítható 
osztályok számát engedélyező II-21/43.248/2010. sz. és az azt módosító V-
150/43.810/2010.  határozatának III. 1. pontját módosítja az alábbi szerint:  

    
  

A 21/43./248/2010. sz. 
és azV-150/43.810/2010. 
sz. határozatokban 
engedélyezett 
osztályok száma 

Csökkenés/emelkedés 2010/2011-ben indít-ható 
osztályok száma 

Intézmény  

nappali esti levelező nappali esti levelező nappali esti levelező 

Berzeviczy Gergely Szakközépiskola 
és Szakképző Központ  

34 - - -4 - - 30 - - 

Debreczeni Márton Szakképző Iskola  19 - - +3 - - 22 - - 

Fáy András Közgazdasági 
Szakközépiskola 

22 1 - +1 - - 23 1 - 

Eötvös József Építőipari, Művészeti 
Szakképző Iskola  

45 - - -7 - - 38 - - 

Kós Károly Építőipari 
Szakközépiskola 

39 - 1 +2 - - 41 - 1 

Szemere Bertalan Szakközépiskola, 
Szakiskola és Kollégium  

52 - - -4 - - 48 - - 

Ferenczi Sándor Egészségügyi 
Szakközépiskola 

28 4 - +1 - - 29 4 - 

Összesen: 239 5 1 -8 - - 231 5 1 
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 A Közgyűlés a határozat további részét változatlanul érvényben tartja. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatási Osztály  
Határidő:    azonnal 
 

2. A Közgyűlés a II-21/43.770/2010. sz. határozatával II. 2. d. pontját, valamint a III. 
3. pontját, melyben az általános iskolákban és a középfokú iskolákban a 2010-
2011. tanítási évben az alkalmazotti álláshelyek számát engedélyezte, 
módosítja az alábbiak szerint: 

 
 

2009/2010. évben 
engedélyezett álláshelyek 
száma 

Álláshely változás 
csökkenés/emelkedés 

 

2010/2011-es tanévben 
engedélyezett 
álláshelyek száma  

Intézmény  

Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz
. 

Komlóstetői Általános Iskola 66 33 99 -1 - -1 65 33 98 

Avasi Gimnázium  61 43 104 -2 - -2 59 43 102 

Diósgyőri Gimnázium  68 27 95 -3 - -3 65 27 95 

Földes Ferenc Gimnázium  74 23 97 -3 - -3 71 23 94 

Diósgyőr-Vasgyári Szakképző Iskola és 
Kollégium  

86 91 177 -2 - -2 84 91 175 

Berzeviczy Gergely Szakközép-iskola 
és Szakképző Központ  

52 19 71 +3 +3 +6 55 22 77 

Bartók Béla Zeneművészeti 
Szakközépiskola 

48 8 56 -2 - -2 46 8 56 

Kós Károly Építőipari Szakközépiskola 69 28 97 +3 +3 +6 72 31 103 

Szemere Bertalan Szakközépiskola, 
Szakiskola és Kollégium  

104 102 206 -4 
+3 

- 
+3 

-4 
+6 

103 105 208 

Központi Leánykollégium 15 47 62 -2 - -2 13 45 60 

Összesen: 643 421 1064 -10 +9 -1 633 430 1063

 
  
A Közgyűlés a határozat további részét változatlanul érvényben tartja. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatási Osztály  
Határidő:    azonnal 

 
 

3.  A Közgyűlés elrendeli az intézmények személyi állományában történő 
változások következtében szükségessé váló költségvetési előirányzatok 
átcsoportosítását. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási Főosztály 
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Közreműködik:   Közoktatási és Kulturális Főosztály 
Határidő:    2010. évi költségvetés III. negyedévi korrekciója 
 
 
 

8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az ENPI 2007-2013 Határon Átnyúló 
Együttműködési Program keretében 
meghirdetett pályázat önrészének 
biztosítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

VI-188/44.049/2010. sz. határozat 

 
Tárgy:  ENPI 2007-2013 Határon átnyúló Együttműködési 

Program keretében meghirdetett pályázat önrészének 
biztosítása 

 
1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy „ENPI 2007-

2013 Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében meghirdetett 
pályázatban a Harmadik Kor Egyeteme Miskolc Közhasznú Alapítvány 
partnerségéhez szükséges önrészt biztosítsa. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Közreműködik: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási 

Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 

2.) A Közgyűlés a szükséges 2 milllió Ft önrészt a pályázat támogatása 
esetén Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2011-2012 évi 
költségvetésében biztosítja az alábbiak szerint: 

 
 

adatok Ft-ban 
 

Önerő biztosítása Önerő összege 
2011. év 1.000.000 
2012.év 1.000.000 
Összesen: 2.000.000 

 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Közreműködik: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási 

Főosztály 
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Határidő: a 2011-2012 évi költségvetések 
elfogadásának időpontjában 

 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázathoz kapcsolódó 

dokumentációk aláírására. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Közreműködik: Pénzügyi, Adó és Gazdálkodási 

Főosztály 
Határidő: 2010. október 26. 

 
 
4.)A Közgyűlés kötelezi a Harmadik Kor Egyeteme Miskolc Közhasznú 

Alapítványt, hogy a projekt zárásakor a projekt beszámolóját elkészítse 
és azt az Önkormányzat számára megküldje. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Közreműködik: Harmadik Kor Egyeteme Miskolc 

Közhasznú Alapítvány 
Határidő: a projekt zárása időpontjában 
 
 
 
Polgármester: A napirendek szavazásának a végére értek. Megköszöni a 
képviselőknek, a polgármesteri hivatal munkatársainak, önkormányzati cégek 
vezetőinek, dolgozóinak a munkáját, emlékül átadja a képviselőknek az 
emléklapot, könyvet, képviselő hölgyeknek virágot.  
 
Dr. Görömbey István HVB elnöke: Megköszöni polgármester  úrnak az elmúlt  
években végzett tevékenységét, átadja az emléklapot és könyvet. 

 
Polgármester: A Közgyűlés nyílt ülését  18.00 órakor  bezárja.  

 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 

  
 
 

Dr. Mihalecz Péter Káli  Sándor 
j e g y z ő p o l g á r m e s t e r 
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